
Iliukas fagråd i Kristiansund 1. oktober 2008 hos Oddbjørn-Okovita.  Side 1 av 47 
Utskrift v. Berit-PhiKing, mobil 413 33034 

Iliukas råd i Kristiansund hos Oddbjørn-Okovita den 1. oktober 2008. 

 

Iliuka: Hmrf. Konu Ekatah! Velsignet være denne ild og alt hva den bestråler! Velsignet 

være menneskebarns ild! Velsignet være pelsvesenet! Heliget være dette kammer! Heliget 

være disse marker! Velsignet være alt hva der er! Okee Mikita Venaka Konu Kekatah! Tal 

eders undringer! Hmrf. 

God kveld, Iliuka! 

Hayetanah! Hmrf.  

Det flokken i kveld da undres litt over, er om Iliuka kan si noe om hvorfor vi er samla her i 

dag?  

Lik der er for så i tiden at se, alt hva der fødes er lik transformasjoner for hvorledes der og 

er i ulike riker på din klode der er samlet menneskebarn under denne sols fall. Således er 

den kallet, og således er der for tiden at se hvorledes den i gemensam energi kan søke at 

manifestere til visdom for at menneskebarn skal se og at forstå. Således er der og i de store 

tiders komme, hvorledes den bringer nye visdommer inn av hjertet og til at spredes lik 

vinder over store marker. Lik den og søker, så er der lik at samle sitt selv nu at se og at 

måle og at veie verdier i livet. Alt er der til at skapes i forendringer for hvorledes der bliver 

alt fjernere i horisonter at se til hva der var, - alt for således at skape nye horisonter for 

timer der kommer. Der er tiden der har kallet for sådan ild. Konu Ekatah. Mmm. Takk. 

Hmrf.  

Vil du si at det er ett bestemt tema som vi burde ha tatt opp i dag?  

Hvorledes den søker, så er der noget den ser hva den har høstet sine idéer ifra. Dog, der er 

like fullt Den Store Kollektive Bevissthet der leder til sådanne idéer. Der er i langtider 

menneskebarnet søker gjennom visdommer at forstå. Dog, der er viktig at samles om 

stunden der er, og søke så tilstedeværende ånd i alt hva der skjer. Således vil den og kunne 

se, at alt hva der nu transformeres på sin jord, er noget der ei i nogen tid før har hendt, og 

således er der noget der kan tilskrives historiske verdier, om der tenkes på galaktisk nivå. 

Om den skulle skue til de fjerne galakser, så vil den se de transformasjoner har passert 

gang efter gang. Dog, der er nytt for sin klode, der er nytt for sivilisasjonen, og der er noget 

der kan tales lik parallelle tilstander for hvorledes der var av Anazasi indiens oppreiselse. 

Alt er der så til at tilbringe den tid der er nu til at måle og at veie; hva er der så til verdier 

for hjertet? Så er der og for at se hvorledes der er viktig at skape samlinger for 

menneskebarn i flokker. Lik der ei skal forkynnes, lik der ei skal formanes, dog, lik den 

skal bringe noget for verdier av endelser i sitt eget selv til at noget bringe visdom ikring. 

Der og vil se; der er en forenelse igjennom de frekvenser der er i de småfrø der vokser nu. 

Således er der megen småfrø der er alt klokere enn de store menneskebarn, og der er 

tilhørende energier der er så for at bringes inn i den nye tid. Alt er der noget lik skapet til at 

styres av Den Store Kosmiske Bevissthet. Der er nu, lik gjennom hva der kan tilskrives lik 

etthundreder og sekstito millioner storsoler tilbake i tid, - dog, der var da andre livsvesener 

på sin jord der transformeredes til nye genetiske manipulasjoner. Nu er der for meget hva 

der vokser, og nu er der for meget menneskebarn at oppleve de frekvensers forhøyelser. 

Konu Ekatah.  

Konu Ekatah. 
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Hayetanah! Hmrf. 

Jeg lurer på om du vil si noe mer om de verdiene som vi bør legge vekt på? 

Hvorledes den søker at se, så er der tiden for at sortere hva der var og hva der bliver. Der er 

klokt at den ser hvorledes der er høstet visdom om hva der tales programmeringer av 

vannets molekyler. Vannet er alt i større dimensjoners betydelse, enn hva menneskebarn 

tror. Således er der og i hva den søker noget i tider den kaster vann på sitt selv for at rene 

sitt legeme, så er der og for at tale til vannet. Ei dog vannet den drikker. Vannet den søker 

at drikke, skal der søkes noget at forpleies med omsorg. For lik den så spreder til god 

kjærlighets kraft for vannet, så er der og lik den spreder til kraften til de oceaner der skal 

blive inn i tiden. For tiden der er nu og for at skape transformasjoner for alle molekylære 

strukturer på sin jord. Der finnes molekyler der ei utholder de nye frekvenser, og der finnes 

molekyler der vil dannes til nye substanser i tiden der kommer nu. Således er der noget lik 

den kan se; der er av fysiske, der er av psykiske og der er av mentale, og der er av 

galaktiske forendringer den bliver til at bemøtes nu. Derigjennom vil den veie og måle sine 

verdier; hvorledes den bemøter menneskebarn, hvorledes den favner om kjærligheten til sitt 

selv, hvorledes den favner om kjærligheten av sitt neste, hvorledes den er lik en kvalité av et 

menneske, så er der viktigt. Konu Ekatah. 

Det var vakkert sagt, Iliuka. Tusen takk. Hjertelig.  Hmrf. 

Hayetanah! 

Hayetanah! Jeg forsto det også sånn, Iliuka, da Iliuka snakka om verdier og at de skulle 

spredes, - hvordan kan vi best spre de? 

Gjennom hvorledes den våger at være til stede i sitt selv i sine egne forendringer, så er der 

og lik den våger at fremvise sitt selv for sine nester. Dine nester bliver så noget fanget av 

hva der tales mentale nyfikenheter, og der bliver de søkendes stier der kommer nu. For der 

var under de to tusender storsolers vandringer der var forkynnernes stier. Dog, nu skal der 

ei forkynnes. Der er de søkende der skal oppvåkne for at finne de skatter de lenges til. For 

megen tider tilbake, - og vi taler nu om tusener og tusener storsoler, så var der en lengsel i 

menneskebarnet der er festet i sine celler. Der er lengselen efter den guddommelig 

opphøyenhet. Der er lengselen efter de sanneste og de lyseste kilder. Dog, alt finnes der i 

menneskebarnet selv. Således er der hva den selv finner, der oppløfter ens egen kraft i den 

galaktiske imperium. Således er der og lik den vil se; der er lettere at transformere sitt selv 

til høyere vibrasjoner om den søker at se inn i sitt selv. Konu Ekatah. In Lak’ech. Hmrf. 

(Utskr. komment.: Maya indianernes hilsen: Jeg er et annet du)  

Konu Ekatah 

Hayetanah! Hmrf. 

Du var inne på det her med vannets kvaliteter. Jeg lurer litt på om du kan si noen muligheter 

for å programmere vann, eventuelt avprogrammere vann med negativ energi? 

Hvorledes den søker, så er der og hva vi har talt om at hvile vannet i portalen mot nord, til 

eksempel i en blå beger. (Utskr. komment.: Sette vannet i blå, gjennomskinnelige kar/flasker i 

vinduer eller dører mot nord så morgenlyset faller på det.) Således vil der omfrekventeres til 

at skape en hvilende og nøytral balanse. Gjennom hvorledes den programmerer, så er der 

gjennom dine egne projisjoner gjennom dine tanker. I kjærlighetens navn skal den tale til 

vannet. Således vil den og se, alt hva der inneholder vann, så er der og lik den taler til sine 

urter der er og bestående av vann. Således kan den noget tale av omsorg til at få en urt til at 

vokse. Der behøver ei nogen jord. Der behøver ei noget annet enn vannet at leve i, og det 

vet den. Konu Ekatah. Hmrf.   
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Hayetanah! Hmrf.  

Jeg takker for det. Du snakket om at mange er samlet i dag, i disse dager. Det er jo feiring av 

enden på Ramadan. Hmrf. Så lurer jeg på da; Kristus energien som jeg har forstått Hmrf. er i 

alt og alle, og i hele Kosmos, som kanskje er begynnelsen på Lyset?  

Så kan der tales. Søke nu dertil at se; der er så lik vi taler en forenelse av alle, hva der tales 

grener på sin jord. For der er noget der har utartet sitt selv til ulike grener. Om den 

betrakter sin jords eksistens lik Livsens Tre, om den ser hvorledes der er måten nu i all tid 

skapet nye grener, så er der lik der vil falle grener nu, og der bliver roten tilbake. Således 

kan der vokse nye grener og en ny tre. For der er tidens epoker nu hvor der vil blive 

forvandlinger til at skape nytt tre, - et nytt tre der angjelder alle levende vesener på sin jord, 

lik der og var i tanke og i ånd av timenes begynnelse. Dog, lik menneskebarnet av natur 

gjennom maktens struktur har omskapet treet til sitt eget eie, således vil den nu se at der er 

Moder Jords tre, og der er Fader Himmel der oppløfter grenene, og der er den Velsignede 

Kraft der tilfører roten næring. Konu Ekatah.  

Hjertelig takk, Iliuka. Hmrf. 

Hayetanah! Hmrf. 

Jag tackar för goda råd tidligare. 

Tacka ditt själv. 

Ja, det skall jag göra. Hmrf. Jag tänker lite grann på Indigobarnen som föds nu, och 

Kristallbarnen Hmrf. Hur kann vi best hjälpa dom?  

Vi ser, der bliver opposite. Der er noget den vill se; hur kann barnen hjälpa dom vuxna? 

Söka nu att se, att barnen är så för att skapa en frälsning av världen. Om den ser så, så är 

där lik människan av den stora natur ej skall gripa inn och skapa om barnen. Barnen skall 

växa lik där är. Således bliver där en allt bättre tillstånd för jorden. Konu Ekatah.  

Tack för det. 

Hayetanah! Hmrf.  

De gruppane som er samla rundt omkring på Moder Jord, eg går ut fra at dei har forskjellige 

oppgava mot nytimen Hmrf. Hmrf for å øke den kollektive bevisstheten på jorda. Hmrf.  Kan 

du si litt om det?  

Vi ser, der er primært lik at den søker at skape gemensamhet. Hvorledes den forvalter kraft 

lik frende til frende. Hvorledes den søker at se mangfoldigheten av ulike visdommers 

samlelser. Hvorledes den søker at se der trots alt er av den samme kilde. Således er der og 

lik der finnes ei nogen én der kan belære alle, - der finnes alle der kan belære alle. Således 

er der og lik den vil se, at kraften av den høvdings visdom der er, er alt høyere enn den hva 

tror, for der er i Altets visjoner, og der er noget der råder for alle menneskebarn. Der finnes 

ei nogen mindre enn nogen andre. Der finnes ei nogen større enn nogen andre. Alt er der 

ett, lik vi har talt; Mitakuye oyasin. (Vi er alle forbundet - ett) Konu Ekatah.  

Hayetanah! Hmrf.  

Ja. Det er veldig store forandringer på gang, ettersom eg forstår. Og du sier at vi skal søke 

visdom. Men det er så stor forskjell på mange av oss. Og de som ikkje er i stand til å søke den 

visdommen, Hmrf. hvordan skal de Hmr  forholde seg?  

Hvorledes den søker at se så, så finnes der ei nogen der kan veie og måle visdommer av 

verdier. Der finnes en liten del av visdommen kan være like stor som den Store Sannhets 

visdom. Således vil den og se; alt hva der så tilfaller av barnets munn, er og opphøyet 
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visdom. Alt hva der bliver talt av dine pelsvesener, er og visdom. Alt hva den ser i naturen 

ikring sitt selv, er og visdom. All visdom er der så for at samles gjennom erfarenheter og at 

byde sine nester. Således finnes der ei nogen større visdom enn nogen annen, og således 

finnes der ingen mindre visdom enn nogen annen. Alt er der av den samme kilde, og alt må 

der til for at skape en helhets tanke i et galaktisk nivå. Om den kunne se sin egen galakse 

av spiralenes natur, så ville den og se, at den store kjerne av den optimale ultimate kjerne 

er og like viktig lik der er for den ytterste del av de tentakler der finnes. Således er alt av 

viktigheter at skue lik en enhet. Nu er timen kommet, og nu er timen kallet for 

menneskebarn at se at alt er en enhet. Ei av individuelle markeringer, ei for at den ene 

søker den høyere visdom enn nogen annen. Ei skal der være så i tiden der kommer. Alt er 

der viktig. Tale til gresstrået, du! Og tale til pelsvesenet, du! Og så bærer den alt lik store 

visdommer inn i tiden. Der er gavnligt for helheten. Konu Ekatah.  

Takk, det var godt å høre. 

 

Hayetanah! 

Eg lurte på om Iliuka kan snakke om jordlyden, og kontakt med andre vesen som ikkje er.. ?  

Lik der er på sin jord, så finnes der for nogle vesener noget at skape kommunikasjoner med 

ulike veseners typer. Der finnes og ulike vesener der oscillerer i ulike frekvenser, dog, ei er 

der for alle menneskebarn at fornemme sådanne vesener. Der finnes jordvesener der er 

bundet lik i ulike energier og nivåer. Der finnes skogsånder, der finnes noget hva den i sin 

himmel ville tale havånder, der finnes noget hva der tales fjellånder. Der finnes ånder over 

alt. Dog, der er ei for alle menneskebarn at skape kommunikasjoner mot sådant. Der finnes 

og for hva der tales Moder Jords grundfrekvenser der er noget bevegelig, lik den opphøyes i 

frekvens, der er lik 12.7 Herz, noget der vil forendres igjennom tiden, for at der og er den 

store oscillasjon i den store galaktiske enhet. Alt er der og noget den vil bringe til at se, at 

behovet for menneskebarn er ei at kommunisere med hva der tales ’entities’ av jord og 

muld. Konu Ekatah.  

Eg tenkte på det som du svarte han ved siden av her akkurat no, når det gjelder å ta imot 

visdom fra ’ikkje-mennesker’; dyr og tre og fjell og .. at jorda, om den lyden i jorda kan 

knyttast sammen? 

Så er der korrekt. Alt kommuniserer på hele din jord, i hele din galakse ut ifra hvorledes 

der er i den sunneste og sanneste kjerne. Alt er der så noget der vokser og for hvorledes den 

selv skaper et speilets refleksjoner av sådant kommunikasjon. Tale du med dine hester, og 

der er velsignede pelsvesener og dyr at tales med. Dog, kaste nu ei tid for ilden for at tale 

med moskitos. (Latter)   

 

Hayetanah!  

Takk for i går og for råda eg fekk då. Hmrf. Min opplevelse er at jorda og menneskeheita og 

alt og alle som er på jorda er i en limbo-tilstand akkurat nå.  

Så kan der tales.  

Ja, eg føler det er et punkt der alt kan skje, og der framtida er mindre fast og meir foranderlig 

enn nåkken gång, for å bruke orda hans Edgar Cayce.  

Korrekt.  

Og det vil vel då seie at våre valg, - også ka vi velger å tenke og føle, har ei større 

påvirkningskraft enn vi tidligare har hatt?  
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Så kan der tales. Alt hva den skaper av genereringer av energi av tanke, skaper og 

tilknyttelse for sin framtids komme. Dog, tenke nu ei så meget for framtimen, for 

framtimen er alt mer stabil enn hva den nogen tid var på sin jord. Således er der nu i 

overgangens timer den skal tenke, - så vil der manifesteres den store framtid, en større 

framtid enn den nogen tid har drømt om.  

Men kan ikkje vi også påvirke den nære framtida med kor vi velger å tenke og føle rundt det? 

Så kan der tales. Alt lik vi har talt, hvorledes der er i bekymmerens ånd der skaper lik 

besmitter sine nester med bekymmer. Således er der intet til gavn at bekymres i tiden der er. 

Der er alt klokere at søke at oppbygge til hvorledes den nu har endelig funnet nøkkelen til 

den siste portal. Konu Ekatah. 

Takk, Iliuka. 

 

Hayetanah! 

Jeg takker for gode svar siste gang vi hilste på.  Hmrf. Jeg forstår det slik, at den tiden vi nå 

går i, i den sjette dag av Mayakalenderen Hmrf. Hmrf har noe med en form for 

oppvekkelsestid å gjøre? 

Så er der korrekt.  

Ville det bli sannsynlig sånn, at de som har informasjon om åndelig innsikt, vil ha en større 

tilgjengelighet for de som fortsatt sover?  

Så er der korrekt. Lik den nu vil se; der vil skapes noget hva der tales kollektive resistent i 

mot hva der tales spiritualitet, lik der var totusen storsoler tilbake i tid. Denne gang kan der 

ei overvinnes det Lys der penetrerer hva der tales Moder Jords ytre. Der er så noget av den 

Galaktiske Kildes opprinnelse der en gang var båret frem til jorden, der vil oppløfte jorden 

gjennom den sådanne energi for at sådant ei skal nogen tid mer kaste skygger . Dog, søke 

søke så at se og kjenne av den resistent der bliver. Søke like fullt at bevare sitt eget selv. For 

den der våger så at forblive, lik den står lik en sten i sitt eget selv, manifesterer kraften til at 

overvinne hva der kommer. Så er der alt lettere at forstå. For de spiritualitet der vokser, er 

ei noget hva der tales usynlige vinder. Der er noget der vil spredes over hele kloden, og intet 

vesen vil sove. Konu Ekatah. 

Takk, Iliuka. Hmrf. Hmrf. Hmrf. 

 

 Hayetanah! 

Jeg tenker på mennesket som levende bibliotek. Vi har jo nøkkelen til det biblioteket. 

Korrekt.  

Og så tenker jeg på de eldgamle sivilisasjonene som har vært, - jeg tenker på at Lemuria er jo 

en moderne sivilisasjon i forhold. 

Korrekt. 

Kan Iliuka si noe om det?  

Hvorledes den vil se, så er der noget der ei er beheftet i jordisk tid. Lemuriens eksistens er 

og at eksistere under nutiden, dog, i en høyere frekvens, lik den ei kan se. Således vil 

Lemurien komme tilbake til sin jord. Der er tilstander der meget vel kan beskrives så. 

Således er der og den vil se, hvorledes den visdom der er i menneskebarnet tilhører hva den 

selv taler biblioteker, er noget hva vi taler, den store sentrale Kildes Bevissthet i universum 

og i menneskebarn, og i alle individ. Således er der og skrevet i de helige skrifter, hvorledes 

de vilde vil skape en fortamenhet, og hvorledes de tame og de vilde vil vandre til sammen. 
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Således vil der omskapes meget for hva der tales visdommens kallelse. For menneskebarn 

bliver ledet alt meget mer nu, ubevisst og bevisst gjennom’kall’ og hva der tales’ bevisste 

valg’. Alt er der og under den store kosmiske ledelse. Den visdom menneskebarnet bærer 

nu er lik konsekvenser, og dog, en liten del av hva der før var. Visdommer der før var, var 

alt i høyere frekvenser. Så er der noget der vil komme tilbake til Moder Jord, lik der var 

under Egyptens tider, lik der var under Lemuriens tider, lik der var ved Atlantis’s fall. 

Konu Ekatah. 

Konu Ekatah. Hmrf..  

Hayetanah!    

Etrude Inita. Korleis vil .. Kan Iliuka seie noko om dei nye frekvensprogrammeringane og 

alt i celleminna..  

Hvorledes der tilhører, så er der noget påvirket av hvorledes der er for DNA, hvorledes der 

og er at bære celleminner av tidligere inkarnasjoner. For der vil være ulikheter hvorledes 

der skapes oppvåknelser i menneskebarn. Nogle vil der ei nogen tid våkne, og således vil 

den se hvorledes den i stunden der er skaper dine egne frekvenser om. Nu er der lik alt 

større innsikter den høster. Innsikter av global enhet og global natur. Ei så meget for 

hvorledes der er at ivaretage ego. Hvorledes den vil se, så er der lettere at der bringes til 

innsikter; alt hva den gjør imot sitt selv, bringes og til god forhøyelse for sine neste, alt hva 

der lever, moskitos included. 

(Latter) Takk.  

Hayetanah!  

Det var snakk om indigobarn her. Kan du si kva som er forskjellen på indigobarn og 

krystallbarn og stjernebarn?  

Lik alt er der lik der tales den samme frekvens. Der er ulike nyanser der ei er av betydelse 

for et menneskebarn at forstå. Alt er der lik der er frø der er født efter hva der tales 

nittenhundreder og åttito (1982), så er der er til velsignelser at bære høyere frekvenser.  

Der er oscillasjoner i sin aura, og der er således og en åpenhet for at mottage de høyere 

bevisstheter der strømmer av den galaktiske ytre. Således er der lettere for et barn at fange 

hva der tales forendringer på sin jord. For alt er der de frø der er født efter sådan tid av 

jordisk opprinnelse, er alt mer tilpasningsdyktig på sin ords forendring, enn hva de store 

menneskebarn er. Konu Ekatah. Hmrf. Dog, vi ser ennu dine undringer. Hvorledes der er, 

så er indigo, stjernebarn og hvorledes den søker i kristalliniske barn den samme frekvens. 

Der er ulike begreper.  

Ok. Ja. Flott. 

Konu Ekatah. Hmrf. 

Hayetanah! Lenges den til Goa?  

Eh.. ja. Det gjør eg. (Latter) Eg vart med chartertur dit. 

Korrekt.  

Eg tenker på tematikk. Vi blir veldig bombardert med informasjon, og spesielt vi som sitt i 

sånne gruppa som det her. Den oppvåkninga, og ikkje minst, hvordan vi skal forvalte den 

informasjonen, er veldig spennandes. I år har det vært et kron-år når det gjelds kornsirkla i 

England. Hmrf. Siste kornsirkel kom berre for få daga sida, og den er utrulig intrikat, og vi 

føler vel det som flokk, vil eg påstå, at det er et budskap som ligger der. Kan du si noe rundt 

det? 
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Vi ser, alt hva der manifesteres til sådanne ’circles’, bærer sine budskaper. Der er så noget 

der er budskaper lik symboler, der attraheres til Moder Jords frekvenser. Der kan tales lik 

en helbredelse av Moder Jords marker. Der og er noget lik symboler der skaper 

helbredelser på spesifike ’spots’, hva der tales meridianer i Moder Jords indre. Der kan 

tales der og er lik påvirkninger for at skape omskiftelser av polariteter av magneto art. 

Således er der og for hva der tales en symbol der vokser noget til gjeninkallelser av gamle 

minner i menneskebarn der ser. Om den så vil se og, der finnes symboler der er av gamle 

tiders opprinnelser der gjentages lik der lyder lik en kosmisk ekko, og der er noget der 

bringes til at forendre menneskebarnets sinn, lik menneskebarnet vil se og at forstå, at det 

ei er alene på sin klode. Der er og lik den vil se i symboler for hvorledes der skaper en 

helende natur for Altet, hvorledes der og er ioniseringer av hva der tales atmosfæriske 

innehold, hvorledes der bringes på ny, nye helige riter til at bringe kraft i meridianer ikring 

hva der tales Leylines. Konu Ekatah. 

Kan du si litt om hvorfor vi har hatt den store mengden i år, - der er jo rekord på antall? 

Dog, der kan diskuteres. Der finnes så mengder av symboler menneskebarnet i sin blindhet 

ei ser. For menneskebarnet er av en tro, at hva der ei kan skues lik av ørnens øyner, kan ei 

være sant. Således er der og noget den vil se; i tider der nu er, så er der lik der bliver en 

forøkelse i sådanne visitasjoner for at preparere til den store bemøtelse av den Galaktiske 

Råd…. Konu Ekatah. 

Takk.  

 

Hayetanah! Hmrf.  

Æ lurer på den finanskrisa vi opplever no, koss den vil utvikle seg og ende?  

Vi ser, der vil nu omgjøres alt hva der tales mynter. Nu bliver der to huller i kronemynten. 

(STERK latter). Den skal søke at se; alt er der lik vi taler, til at måle verdier. Der er så i 

behov for heledelen av sin klode at veie og at måle på ny. Således vil der skape en alt bedre 

balanseret rettvishet imellom alle individer. Og således vil der omskapes nu til hva der tales 

en forstyrkelse av hva der tales den Europeiske mynt. Dog, like fullt er der like meget sår 

under roten av sådan mynt. Alt vil der falle for at menneskebarnet skal tenke på ny, og at 

forbytte tjenester, og at måle sådanne verdier i et annet perspektiv. For der og vil blive 

nogen trans-galaktiske hendelser, hvorledes der er noget av individer av det ytre kosmos der 

vil så skape handel med Moder Jords menneskebarn, og ei finnes der nogen 

extraterrestrials der bærer Euro i sine lommer. (STERK latter) 

Kommer vi ikkje tilbake te normale tider, sånn som vi har vært vant te?  

Ei bliver der så. Hmrf. Og ei var der normalt. (Sterk latter) Der er en illusjon. Nu bliver der 

normalt.  

Ok.  

Konu Ekatah. 

Takk.  

Takke ditt selv!  

 

Hayetanah! Hmrf. 
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Eg undras på korleis informasjon påvirkar den fysiske strukturen i vatten, - og om vatten sine 

tendensar til hydrogenbindingar og danning av clusters blir påvirka, eller har betydning? 

Hmrf. 

Så er der korrekt. Alt er der av betydelser. Der finnes således noget av hva der tales 

geometriske formler der kan skape omprogrammeringer av vannet. Der finnes noget av 

kjemiske formler, og tilsetninger der kan skape nu alt høyere kraft og kvaliteter i vannet. 

Og der finnes noget vi har talt om av kjærlighetens programmeringer til velsignelser, der 

skaper høyere kvaliteter. Om der ønskes så, så kunne der gjerne anvendes vannet lik hva 

der tales ’fuel’, om der så søkedes noget til omprogrammeringer av molekylenes strukturer, 

til eksempel lik den selv taler, at bindes til sammen med hydrogener, og der er noget der vil 

omskapes noget og i silver, - noget hva der så bringes av metalliske legeringer alt lettere for 

at skape de komponenter den søker efter. Og efter stunder, så kan den og noget påfinne en 

formel der i eftertiden kan tale ’boom’!(Latter) Konu Ekatah. 

Den informasjonen som er lagra i vatten, går den tapt når vattenet frys til krystallar, eller blir 

påvirka av ..  

Ei kan der tales ’fortapes’, - der er lik der nøytraliseres. Korrekt. Således, for at korrigere, 

vi ser der er nogle skyer. Vi ser, der er lik der bliver til isenes kristaller, og isenes kristaller 

er noget av nøytral energi. Der finnes ei noget hva der tales kommunikative energier i en 

isende kristall. Dog, i tiden innen der forfryses, så er der kommunikasjoner. Og så vil den 

undres senere: Hvor bliver det så av kommunikative energier? Faller der død hen? Ei er 

der så, for der transformeres tilbake til Altet. Altet kommuniserer med vannets bevisstheter. 

Om der er frossent eller levende og flytende, så er der lik om menneskebarnet skal anvende 

vannet, så er der i behov at programmeres på ny, om der skal til eksempel drikkes.  

Ka slags rolle spelar vattenet for celleminnene sammanlikna med DNA celle-reseptorar, og så 

vidare? 

Vi ser, alt hva den så bringer av informasjoner til sådant vannmolekyler er med til at skape 

noget omformelser og for sine cellers bevisstheter. Minnes nu at den store del, lik 83 % av 

ditt legeme er bestående av vann. Vi ser nu der kan være 84 i ditt tilfelle. (Sterk latter 

forstyrrer og fjerner Iliuka ord som høres dårlig.) ?? nogen tid at der vil bringes 

informasjoner for at skape sådanne omstruktureringer, dog, ei kan den skape store 

forendringer i sitt selv gjennom at tale til vannet. Der er for at skape en hel bevissthet i sitt 

selv, så er der til avhjelpelser. Punktum. (Latter) Konu Ekatah. 

Takk, Iliuka! 

Takke sitt selv og vannet! 

 

Hayetanah! Hmrf. 

Du fortalte meg at Fuglemennesket var tilbake på jorden.  

Så er der korrekt, lik visitasjoner av Sirius B. Korrekt.  

Og at mye av det, en del av det jeg har lest i det siste, skulle forberede meg på bemøtelser? 

Så er der korrekt. Hmrf. 

Er dette møtet nær forestående?  

Så er det.  

Kan du si litt, hvor nær?  

Ei vil den.  
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Nei. Hvordan kan jeg merke at det er et Fuglemennesket jeg møter?  

Vi ser, der er noget der ei vil være nogen tvivl i ditt eget sinn. For hvorledes den vil se, så vil 

den og fornemme lik gjenkjennelser av tider den selv visiterede Sirius. Kan den ei minnes 

så? Hmrf.  

..Oki.  

Nei, dessverre.  

Vi ser, (Latter) der i nyere tider, - så var der og under Egyptens riker hvorledes den skapede 

hieroglyfens tilstander. Der var noget lik den komponerede noget hva der tales visjoner for 

framtimen. Der og er noget lik den skapede av de energiers beskrivelse av Fuglemennenes 

der er noget visitasjoner der var beskrevet lik sekstusenertrehundreder og firtien 

(6341)storsoler tilbake. (Latter) Minnes den ei heller sådant?  

Nei, men jeg har trua på at det blir en bedring.  

Så vil der blive. Vi ser, der er gjennom de forhøyede transformasjoner der er nu, så vil alle 

menneskebarn søke en efter en at påkople sitt selv til den store, globale bevissthet, - så 

bliver er lettere at forstå sine kosmiske bevisstheter. Dog, ei bliver der analytiske 

intellektuelle prosesser for at vite når og hvor og hvem, dog, der der bliver alt mer at den er 

en erkjennelse av sitt selv, og erkjennelse av heledelen av kosmos, lik den er en kosmisk 

bevissthet. Konu Ekatah. Hmrf. 

Konu Ekatah. 

 

2.runde: 

 

Du snakker om Det store Galaktiske Råd. Kan du utdype det litt mer? 

Vi ser, der finnes så lik ulike intelligenser der er i din nære omkrets, og vi taler nu innenfor 

femtito lysår borte. Om den søker så, så er der vi vil ei tale om hvorledes de transformeres. 

Der er noget hokus-pokus. (Latter) Der er noget i tiden der skapes til samlinger, hvorledes 

der så diskuteres hvorledes galaksens tilstand er, lik den selv diskuterer hvorledes havets 

tilstand er, og hvorledes der er på sin klode. Dog, der finnes sådan et råd, lik der tales 

bevissthetens anvendelser, hvorledes der diskuteres og gjør til handlinger hva der er. 

Således vil der og være i behov i tider der kommer at noget søke for en ’vacuum-cleaner’ 

for hva der tales Moder Jords atmosfærer. Konu Ekatah. 

Har vi i det lille rådet her i dag, noen som helst påvirkning på det galaktiske rådet?  

Så kan der tales, lik den kan tro så. Der er så noget i tiden der faller til at forstå, at enhver 

bevissthets forøkelse på sin jord, forøker og Den Store Galaktiske Bevissthet, - der tales den 

Kollektive Bevissthets opphav. Konu Ekatah. 

Det er godt mulig at det er litt av den hensikten at vi er her i dag, da?  

Så er det.  

Ok. Kan du gi oss et hint om åssen vi best mulig sammen kan forhøye den frekvensen der, 

sånn.. 

Gjennom hvorledes der søker så, så er der lik at skape kraften om til sendebud at være. 

Hvorledes den bringer visdommer ikring sitt selv foruten forkynnelser. Hvorledes den og 

søker at være til stede og i åpenhet for de der søker. Således er der lik der vil finnes 
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menneskebarn, individer og flokker der ledes til hvor visdommen finnes. Så er der nu i 

tiden. Konu Ekatah. 

For noen råd siden, Iliuka, så husker du at eg spurte ka eg skulle gjør, og ka eg skulle forholde 

meg til det vi hold på med no. Så sa du at det skal samles små flokker rundt omkring. Æ 

skjønne jo egentlig at det er det som er på vei til å skje no, da.  

Så er der korrekt.  

Og så har eg jo lyst til å gjøre så godt som råd er, da, i forhold til at eg ser jo at tida kommer 

veldig fort te oss.  Ehmm.. 

Eller forsvinner fort bakom. (Latter) 

Ja. Faktisk. Faktisk. Eg ser jo bare at det er en spesiell setting i dag, da.  

Så vil der og forstyrkes til at se, alt hva den så menneskebarn tror at den søker at prestere 

og at planlegge, er allerede planlagt av de høyere himlers Råd. Konu Ekatah. 

Konu Ekatah.    

 

Iliuka, jeg sitter med en følelse av at det er noe du vil berette. Du beretter jo hele tiden, men 

jeg vil gjerne at du sier noe til oss om hvordan du ser flokken og flokkens vandringer nå? 

Lik der er viktig at søke at se, at ei er der nogen livsprosess der handler om død eller liv for 

at samle flokker. Der er noget alt mer hvorledes den bemøter menneskebarns kvaliteter, - 

hvorledes den byder av sitt eget rum for menneskebarn i bemøtelser, - hva den taler til sine 

nester, - hvor megen helige frø den sår i sine nesters hjerter, - og således vil der være lettere 

om der skapes gode balanser mellom himmel og jord. Således vil der og være til at søke at 

bidrage til at åpne de portaler for muligheten for menneskebarnet at se.  Således vil der 

blive og lik der bliver alt mer i harmoniske energier i tiden der manifesteres hva der tales 

’space-crafts’. Konu Ekatah. 

Takk skal du ha. Vil du si noe mer om de ’space-craftene’? Det er snakket om et ’space-craft’ 

i forbindelse med den 14. oktober? 

Nogen er blå, nogen er silver, men det er utenpå.  

(STERK LATTER!) Så poetisk du er, Iliuka! Flott! Du har ingen ting å tillegge der?  

Ei ser vi behovet nu. For hvorledes der vil manifesteres, er for nogen øyne at se. Der finnes 

og ennu øyner der ei kan se sitt selv, således kan der være tungt at se ’space-crafts’.  

Ja, ok. Takk skal du ha, Iliuka.  

Konu Ekatah. 

 

Den nære framtida er blitt beskrevet på to veldig forskjellige måter, både som katastrofe og 

som opplysning. Hmrf. Vil det si at det fokuset hver enkelt har, avgjør hvordan man vil 

oppleve ting?  

 

Så er der meget korrekt. Hvorledes den nu søker at samle sitt selv foruten at fanges i 

bekymmerens sfærer, hvorledes den søker noget at kjenne hva der tales stabiliteter i 

grundfestet i sitt selv, der er av den galaktiske tilstand. For menneskebarnet lik individ, lik 

celler har opplevet sådanne hendelser før. Dog, der er gjennom den bevissthet der er nu 

koplet til intellektet, der kan være forstyrrende. For der er alt mer hvorledes den i tillit skal 

søke at se hva den ledes til, og hva den ledes igjennom. Nu er der så, lik at der ei kan 
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unnvikes, for Moder Jord er ei noget mer usynlig for de store galaktiske tilstander. Konu 

Ekatah.  

 

Vil det si at det ikke er noen grunn til å drive med noen fysiske forberedelser, eller 

økonomiske forberedelser i det hele tatt?  

 

Så kan der forberedes, om der gavner din sjel og skaper ro i ditt hjerte. Dog, søke dertil at 

se, at intet livsvesen kan mestre at leve foruten føder. Der er klokt at der gjennomtenkes 

hvilke føder den eter. Der er klokt at den taler til vannet den drikker. Der er klokt at den 

taler til alt hva den eter og drikker igjennom kjærligheten at byde. Der er klokt at den og 

ser, at der behøves ei at etes så meget.  

 

Hm.. Konu Ekatah.  

Konu Ekatah 

 

Iliuka sa nettopp at menneskene gjennomlevde noe sånt tidligere. Stemmer det, at det forrige 

gang skjedde en tilsvarende ting for ni og et halvt tusen år før Kristus?  

 

Så kan der tales, lik der således ei var noget polare omskiftelser, dog, lik der var av 

magneto polare omskiftelser. Således er der lik den kan tale; der er lik der er to ulike 

hendelser, om der tenkes for Moder Jords magma rotasjoner, - om der tenkes for Moder 

Jords rotasjoner. Der er to ulike enheter, dog, forenet, lik der så skaper en genererende 

effekt, for all tid at der skal bestå den magneto beskyttelse der er ikring Moder Jord. I tider 

der kommer, der vil kunne oppleves noget hva der tales gamma-glimt, og således er der til 

god gavn at der finnes magneto beskyttelser, om der nu skulle falle nogen gamma 

bestrålninger til Moder Jord der skaper noget genetiske mutasjoner. Dog, vi ser der skaper 

og noget balanser gjennom hva der så er mutert allerede. Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. Bare et lite spørsmål til. Er den begivenheten som vi står foran nå, vil det være 

en korreksjon på noe som skjedde ni og et halvt tusen år før Kristus? 

 

Der kan tales så. Der finnes lik behov av korrigeringer av der tales DNA profile. Om der 

tenkes så, så er der og for at se, der finnes ulike korrigeringer der var før. Dog, like fullt er 

der og lik der tales en oppløftelse til høyere bevisstheter. For der er så lik der finnes alt i 

høyere bevisstheter ikring i sin galakse. Og nu er Moder Jord i tilstander til at inkluderes i 

hva der tales Den Galaktiske Tilstands Råd. Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah, Iliuka.  

 

 

Eg lurer litt på ulike energi-gitrer som finnes på jorda, - rundt jorda. Der er mange forskjellige 

gitre som .. 

Der er tre i alt.  

 

Har du navnet på de gitrene?  

 

Om der tenkes så; der er Curry, der er Hartmann, der er Leylines. Finito pronto. 

 

Det snakkes også om krystall-gitter. Hva er det? 
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Ei er der noget sådant. Der finnes noget lik der finnes virvar av sådanne linier av noget 

kristaller der er tilfeldig på sin jord. Dog, der er kristaller der alt mer induserer alt høyere 

vibrasjoner og kraft i Moder Jords meridianer, i hvilket er Curry lines. Konu Ekatah. 

 

Hvilken forbindelse har de her gitran med kosmiske krefter?  

 

Der finnes så, lik der finnes meridianer der og ei kan skues av menneskebarns øyner, dog, 

der kunne måles. Der finnes så lik forbindelser lik der tales, til alle kloder og enheter i 

heledelen av galaksen. Der finnes således lik vi taler short-cuts, om der tenkes at reises, og 

der finnes lik transformasjoners portaler, lik der er og i tiden der kommer nu for at se 

hvorledes der er alt i en enhet. Alt hva der bliver på sin jord bliver og på de andre kloder, 

alt hva der bliver på de andre kloder, bliver og på sin jord. Der kan tales så; en galaktisk 

omskiftelse er og inkludert de polare omskiftelser. Galaksen omskifter sine poler. Konu 

Ekatah. 

 

Er det viktig at vi har kjennskap til de her energigitrene, og kan benytte dem på en eller annen 

måte? 

 

Vi ser, ei skal der tenkes så meget for sådant. For vi ser, i tiden den beplanter urter, så 

spørger den naturen; hvor vil urten stå, og naturen svarer tilbake; her vil vi stå. Og så vil vi 

står der der er sådanne linier der er godt for planten at leve. Hmrf. Der er vel.  

Konu Ekatah. 

 

 

Du nevner veldig ofte Anazasi indiens oppreiselse. Har det noe med vår oppvåkning å gjøre, 

at .. at vi skal rykkes opp på et vis? 

 

Vi ser, der kan noget misledes til at tro hva der er til opprykkelser. Om der nu skulle 

oppvåknes vår instrument i dette nu, så blev der noget opplevet lik en opprykkelse. Dog, like 

fullt skal den se; der er i tiden der var, der var så til noget at opphentes av de store space-

crafts. Således, Anazasi indiens lever vel, dog, ei lik de kan skues i materiens kjøtt og blod 

av menneskebarn.  Der er så; de kommer tilbake. Så var der og for Pueblos, og så var der 

og for deler av hva der tales folket der levede i Beringa riket, og således var der og for 

folket der levede på Kamchatka, så var der og for folket der levede i Kobatel i Tibet, og der 

finnes mengder av folk der er oppløftet. …Og rykket ned. Hmrf.  (Latter) Konu Ekatah. 

 

 

Jag vil gå lite grann tilbake till.. 

 

Skal den gå nu? 

 

Nej då. Du kann vara alldeles lugn. Hmrf. Angående DNA spiraler, kan du berätta nå’t mer 

om det?  

 

Vi ser, der er noget hva er tales en Kosmisk Bevissthet der har manifesteret sitt selv lik der 

er av genetisk materie. Om der tenkes, så kan der tales lik der er programmeringer av alle 

livsvesener. DNA, hva der tales så, er noget oppbyggelser betinget av hvorledes der er 

påvirket av de ytterste Kosmiske Bevisstheter. Således er der nu, lik der tilføres noget deler 

for DNA for at oppløfte menneskebarn, - dog, ei kan der transformeres individet efter der 

er født. Der er alt mer hvorledes der bliver transformasjoner i neste generasjon. Således er 
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der lik vi taler; der finnes så i indigo frø alt høyere vibrasjoner av DNA profile, enn hva der 

er i ditt eget selv, till exempel. Hmrf. 

Hm. Tack för det.  

Konu Ekatah. 

 

Är det så at man kann ha flera DNA spiraler som ligger och lurar på och skall bli 

uppvaknande så småningom?  

 

Så kan der tales. Like fullt skal den se at der alt er mer lik tilførelser av nye kromosomer og 

elementer i hva der tales DNA spiraler. Ei er der nogen total fornyelse, for i en 

fornyelsestidpunkt, så vil menneskebarnet opphøre sin eksistens. Der er så gjennom DNA 

eksistens at der skaper noget lik oscillasjoner av liv. Der er livspusten der lever i sådant. 

Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Mmm. Har även djuren DNA spiraler? 

 

Så er der, korrekt.  

 

Alla djur?  

 

Ei er det. Ei for moskitos. (Latter) 

 

Tack.  

 

Ho snakka om alle de spørsmåla eg hadde. Har du noe å si til meg, da? 

 

Kan den ei stjele nogle undringer tilbake? (Sterk latter). Hmrf. Hmrf. Hmrf. Vi ser, der er 

klokt at den i stunder ser; der er store lokale forendringer på sin jord i sitt rike. Hva der så 

er noget at tenke, så kan den ei tenke; så vil der blive for hele riket. Om den nu skulle se de 

forendringer der er, så er der ulike forendringer om den lever ved havet, om den lever på 

tindene, om den lever i frodige daler, om den lever ved elver, om den lever på steppene. Så 

skal den og kjenne til, at visdommen hva der er for havets opprinnelse, er noget der og kan 

skape turbulenser i hvorledes der er av tiden der bliver noget kollaps i hva der tales 

materien der holder hva der tales oljens blod i noget sitt ene element. Så er der og noget der 

vil skape nye hva der tales ’waves’, og der bliver noget til at skape renelser ved kyster. Ei er 

der noget der vil påvirke dine tinder. Dog, like fullt er der sekundære påvirkninger på dine 

riker, hvorledes der skaper turbulenser og i de klimatiske forhold, og i hvilket der skaper 

nogen uttorrelse. Så, der kan tales, vann er alt mer viktig på tinden enn ved kysten.  

 

Men er det så at polskiftet som du har snakka om før, allerede har starta? 

 

Så er der godt. Korrekt.  

 

Er det riktig at det er illustrert, at der som Spania ligger i dag blir Norge liggende?  

 

Der finnes prognoser for sådant, korrekt.  

 

Takk.  

 

Konu Ekatah. 
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Det skjedde en del ting for ni-titusen år sida, og det kom, skal vi kalle det profeter som 

fortalte oss hvordan vi skulle leva. Hmrf. Og vi levde ikkje slik som de sa. Hmrf. Etter den 

forandringa som no kommer, er vi fremdeles dømt til å kjempe og sloss oss i mellom, eller 

blir det en slags harmoni mellom..?  

 

Der vil fødes til harmonier, for hvorledes der nu er endt for hvorledes der er til anvendelser 

av sådant hva der tales våpen. For hvorledes der bringes og til de store forendringer, så 

bliver der noget til hva der tales nu, en synlig overvåkelse av hva der tales de store 

intergalaktiske vesener. Så er der og lik den vil kjenne til begynnelsen av historien på sin 

egen fødelse og respons. For ei er der alt der er korrekt av hva der er beskrevet i de helige 

skrifter. Om den søker at se så, så er ei nogen kvinne av mannens ribben. Der finnes alt lik 

egne livsvesner lever og ånder, dog, der finnes ei noget ribben der kastes hit og dit. (latter) 

Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Vil vi henvende oss mer til pelsvesen og andre dyr, også insekter? 

 

Så kan der tales. Lik den vil se hvor viktig der er. Således vi taler; der bliver forendringer 

av globale bevisstheter i hva der måles og veies av verdier. For verdier inkluderer og til og 

med moskitos. Hmrf.  

 

Så det er en massiv intelligens, eller samla intelligens der også?  

 

Så er der korrekt.  

 

Bare for å spørre litt videre på det som du svarte på i sted til min sidemann her, - kystlinja vil 

den forandre seg med det første?  

 

Så kan der tales. Der er alt mer lik der tales renelser der vil forendres noget. Dog, hva der 

tales vannets nivåer bliver noget lik hva der er nu. Hmrf. 

 

Ikkje store forskjeller? 

 

Ei bliver det. Den skal hvile trygt. Hmrf.  

 

Mange takk. 

 

Nesten. Hmrf. (Sterk latter)  

 

Ja, eg lurte på når alle disse teknologiske tinga slutter å virke og sånn, om en del samfunn 

kanskje vert ganske isolerte over tid?  

 

Så kan der tales. Dog, så kan der og blive nu under tider der så er tilførelser av hva der 

tales de klimatiske forendringers påvirkelser, - om der faller så meget vann av himmelen, 

lik menneskebarnet ei har sett, om der blåser vinder der flytter sten av sten, så kan der og 

blive noget isoleret. Dog, hvile nu, for der finnes alt kloke hoder der vil noget tenke nye 

mekaniske og intelligente instrumenter til anvendelse. For der finnes lik elektronet vil ei 

opphøre at eksistere. Således bliver der nytanke der skaper nye transformasjoner og 

overførelser av signaler og elektroniske impulser. Hmrf.  

 

Men kjem vi til å bli forandra, sånn at vi på en måte ikkje har behov de tinga som var før?  
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Der er lik den ei nu heller har så meget behov, (Latter) dog, der er en illusjon for 

menneskebarnet at tro så. Således vil der forendres, og der vil skape en bedre balanseret 

behov, så er der korrekt. Konu Ekatah. Hmrf. 

 

 

 

Ja. Marinbiologar har funnet ut at det har skjedd evolusjonære sprang - kvantesprang nærmast 

i utviklinga av jordiske organismer med sekstifem millioner års intervall, og at det no er 

sekstifem millioner år sida forrige intervall. Skyldast dette en intergalaktisk syklus? 

 

Så er der korrekt. Lik der således lyder lik en ekko i heledelen av universum, så er der og 

for eders galakse. Der er lik Moder Jord og dets kloder, lik dets systemer passerer i ulike 

tentakler der er således til at påvirkes av ulike hva der tales radialer, hva der er av ulike 

nøytroner og protoner. Der er meget hva der tales atomære påvirkninger, korrekt.Hmrf. 

Hmrf.  

 

Faller den sammen med fleire andre store sykluser, blant anna den galaktiske syklusen på 

tjuefemtusen nihundreder og tjue år, denne gangen? Altså vårt solsystem i forhold til galakser. 

 

Ei er der totalt korrekt. Hmrf.  

 

Men er der ei viss avstand imellom    

 

Så er der korrekt. 

 

JA. Er det ei lang avstand.. 

 

Så er det. Ei er der noget der kan defineres lik en syklus. Der er ulike hendelser der 

gjentages til ulike tider. Ei er der noget hva der tales en gjenlydende syklus.  

 

Ok. Eg har tenkt meg det som en spiralform, men det er mulig at det er feil? 

 

Der er ei totalt korrekt. Dog, om der tenkes nu noget lik ikring trehundreder millioner 

storsoler fram i tid, så vil der ha inntaget en form av spiral, - dog, ei nu.  

 

Ok. Ja. Takk skal du ha.  

 

Konu Ekatah. 

 

 

I den kulturomveltningen som kommer i nærmeste framtid på grunn av økonomisk kollaps, - 

du har nevnt at våre valg vil gi oss forskjellige grader av sjelefred og ro i løpet av denne tiden, 

og jeg tenker på; siden vi beveger oss imot en tid hvor det blir mer kollektive boformer og 

leveformer, hadde det vært et klokt valg for å komme seg unna både bankvesenet og andre 

ting, å trekke seg litt lenger unna samfunnet, og da bygge opp et kollektiv, på en måte?  

 

Så kan der tales. For så er der i alt hva der tales infrastruktur der bliver at tvinges til 

forendringer. Således vil der og være i behov for at skape rum for nytanker. Så er der og lik 

den vil lytte alt mer til naturen; hvor kan der bebygges, hvor kan der ei. Således vil der og 

bringe alt større hensyn til hva der tales naturens påvirkninger frem i tid. Korrekt. Hmrf. 
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I den samme slengen, hadde det vært hensiktsmessig å allerede nedlegge egen 

næringsvirksomhet, for den kommer til å stå for fall uansett? 

Føles det bedre?  

 

Så kan der tales. Hipp Hurrah! 

 

Jøss! (M ler) Takker!  

 

Konu Ekatah.  

 

 

Altså no når vi har fått reaktivert DNA med 12 strenga. Hmrf. Hmrf. Og da kommuniserer vi 

med kosmos sine 12 bana i gjennom elektromagnetisk frekvensa? 

 

Så kan der tales. Lik der og skal beskrives lik der tales mentale projeksjoner der ei er 

beroende for hva der tales elektromagnetiske impulser. Der er noge tfor hva der tales den 

kosmiske balanserede språk, der er noget lik vi taler om bevissthets forflytninger,  

forbyttelse av bevisstheter.Korrekt.  

 

Konu Ekatah. Tolvtallet, kan vi si nummerologisk at det er tolv, i dag?  

 

Så er det.  

 

Og det er en kode?  

 

Så er det. 

 

Og den betyr blant annet, kommunikasjon? 

 

Der tilhører, og der tales alt lik der tales kommunikasjon med himlene.  

 

Ok. Bindevevet i kroppen, kan vi si at det er en slags filter for sinnet?  

 

Vi ser ei hva den nu tenker. Dog, der kan betraktes så. Om den søker at se hva den søker at 

beskytte sitt selv imot. Og om den tenker så at se, at meget av sinnet kan leve ut hva sjelen 

ønsker, så er der lik der bliver at penetrere hva der tales legemet alt. Konu Ekatah. 

 

Ja. Eg tenkte på de blokkeringan.  

 

Korrekt.  

 

Kan Iliuka si noe om den største kraften mennesket har, nemmelig fantasien?  

Om der tenkes så, så er der noget der ei finnes noget grenser for hvor meget der finnes av 

fantasier. Om der tenkes så, så kan den undre; hvor fødtes den første fantasi? Der er noget 

der er nødvendig for menneskebarnet at bære, om der skulle kunne være en galaktisk 

tilstand. For alt er der så ei dog fantasi, - dog, fantastisk. 

 

Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. 
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Vi mennesker ønskar at våre nestar og våre frø skal ha det bra. Og eg synes det er veldig 

vanskelig å tenke kor eg skal informere mine nestar og mine frø om dei forandringar som vil 

komme i tida framover? 

 

Tale om kjærligheten, tale om Lyset, tale om hvorledes der er viktig for at se, at den gjør 

imot sine nester hva den ønsker selv at gjøres imot. Således er der den skal tale av hjerte til 

hjerte. Ei skal den tale av analytiske, intellektuelle tanker. Den skal tale av sin sjel. Så er 

der vel. 

 

Kan eg seie at det vil bli store forandringar, men det er ikkje skummelt eller farlig, liksom? 

 

Så er der korrekt.  

 

Iliuka, du snakka om at vi skal vekke sansenes senter i oss sjøl?  

 

Korrekt.   

 

Ligger det i magen?  

 

Alt er der for at se, at der finnes alt flere instrumenter i sitt legeme, der kan sanse. Alt hva 

den fornemmer av uløste og uhendte hendelser er noget for hva den og skaper i sitt eget 

sinns bevisstheter. Sanser er over alt i legemet. Konu Ekatah. Hmrf. Hmrf. Hmrf.  

 

Du brukar ofte begrepet ’når vi blir oppløfta’. Kan Iliuka gå nærmare inn på kor vi menneske 

vil oppleve dei sansane våre når vi er blitt oppløfta? 

 

Lik der oppvåknes hva der tales instinkter alt bedre til hva der var under tider der blev 

anvendt. Om der tenkes så; i hvilket den kunne leve i noget hva der tales krisenes 

maksimum, så ville den opphente noget av urkvinnens kraft i sitt selv. Nu er der og i tiden 

der kommer behov av at opphente hva der tales skjult kraft av sitt selv, der er til anvendelse 

og for at anvende sanser den bærer gjennom hva der tales pinealens oppløftelser. Konu 

Ekatah. 

 

Henger det sammen med når Iliuka snakker om ulike typer intuisjonar, - er det en jordisk og 

en galaktisk intuisjon?  

 

Så kan der tales, korrekt. 

 

Kommunikasjonsbruane og meridianane, henger de saman, og vil det bli sterkare? 

Korrekt. Alt er der forstyrket fra før. Der er menneskebarnets oppvåknenhet og 

observasjoner av sådan broer, der er alt sterkere, korrekt. Hmrf. 

 

Takk. 

Konu Ekatah. 

 

 

 Eg er ikkje sikker på ka eg skal spør om, eg. Men da lurer eg på, er det noe spesielt Iliuka 

synes det er viktig å formidle? 
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Hvorledes den skal se nu, der er hvorledes den ei skal overbeskytte sine frø og sine flokker 

ikring. Ei skal den unnvike at tale om sine egne forendringer og opplevelser av de 

forendringer der er, for opplevelsen kan ei nogen skjules, og hendelsen til forvandlinger 

kan ei heller nogen tid skjules. Alt er der så til at transformeres. Om menneskebarnet søker 

at skjule sitt selv, om der lukker sine øyner, om der forblindes, eller ei, - alt er der til at 

påvirkes. Således kan der søkes og noget for hvorledes den anpasser sitt selv til noget i tiden 

at tale for de forendringer der er. Konu Ekatah. Hmrf. 

 

 

Eg tenker på det med flokkens vandring, og tenker spesifikt på den flokken som eg tilhører – 

Pleiadene, hjemplanet Akitares. Hmrf. Vi er samla ganske mange her, og vi begynner å 

kjenne te at det er fleire av oss. Har vi en misjon, - er det en slags oppvåknelse i blant oss? 

Kan du si litt i rundt det?  

 

Vi ser, der er alt talt for hvorledes der er til noget at se i tiden, hvorledes den alt observerer 

hva der er ikring sitt selv foruten at fanges i hva er tales destruktive og hva der tales tanker 

ikring depresjoner. Der er viktig at den ser hvorledes den laangsomt anpasses til nye 

tilstander der kommer, så er der alt bedre. Alt er der til velsignelser. Søke dertil at bevare 

hva der tales den positive ånd. For der er viktig i tiden der kommer for menneskebarn, 

spesifikt for småfrøs tilstander, at høste gleder og latter. Den kan le alt meget. Konu 

Ekatah.Hmrf. 

 

Eg er litt usikker på om eg fikk svar på spørsmålet mitt, men det var gode ord, uansett. Hmrf. 

Hmrf. Det som eg tenkte på i den sammenhengen; i nytida så har vi besøk i fra andre verdena,  

 

Så har den nu, korrekt.  

 

og også fra Pleiadene. Vil det bli en slags gjenkjennelse? Vil vi oppleve det, at vi møter våre 

egne?  

 

Så kan der tales, korrekt. Og så kan den le. 

 

Ha-ha. (Latter) 

 

Konu Ekatah.  

 

Takk. Vi har tidligere før talt om en kontakt som eg hadde som ganske ung. Hmrf. Hmrf. 

Heng det sammen med det som eg snakka om no?  

 

Korrekt. Korrekt. 

Så det var i fra familien?  

 

Så er der, korrekt.  

 

Det var snakk om nye oppfinnelsa og nye forma for ’dingsa’, la oss si det. Nicola Tessla 

oppfant i sin tid, blir det sagt, trådløs overføring av elektrisk kraft. Hmrf. Hmrf. Vil den 

teorien bli gjenfunnet, og bli brukt i den nye tida? 

 

Noget vil der blive så. Dog, der er alt mer hvorledes der vil hentes kraft i hva der tales 

kosmiske vibrasjoner. Der vil hentes noget for hva der tales ’gamma rays’, hvorledes der og 



Iliukas fagråd i Kristiansund 1. oktober 2008 hos Oddbjørn-Okovita.  Side 19 av 47 
Utskrift v. Berit-PhiKing, mobil 413 33034 

noget anvender hva der taler solvindens induksjoner noget til at skape energi. Hmrf. Ei så 

meget ’high frequencies’ lik der var for Tessla. Hmrf. Hmrf. Hmrf.  

 

Ok. Hmrf. Takk.  

 

Konu Ekatah. 

 

 

Har eg forstått deg riktig at den magnetiske nordpol og sydpol vil skifte plass?  

 

Korrekt. 

 

Men geografisk nordpol og sydpol, vil dem bli der dem er, da?  

 

Ennu en stund. Dog, derefter vil der følge efter, korrekt. Hmrf. 

 

Det vil si at nordpolen og sydpolen bytter plass?  

 

Så kan der tales, dog, der er like fullt hva den nu ser, så er der noget av de magma 

strømmer der finnes i sin jord. Om der tenkes den magnetiske nord bliver magnetisk syd, 

om der tenkes den fysisk nord bliver ei totalt mot syd, der vil forendres noget, dog, ei er der 

totalt. Hmrf. 

 

Men vil polan forbli på samme plass som dom er i dag, da? 

 

Ei vil det. Ei vil det. 

 

Dem vil forandre… Kan du si kor den nye nordpolen vil komma, for eksempel, da?  

 

Vi ser der ei kan forstås nu. Søke dertil at se; der er over flere der skapes de forendringer 

der tilhører polariteter. Og der påvirker og hva der tales polariteter i elektronet. Og der er 

så og; der påvirker noget for hva den vil skue over himlenes sfærer. Så er der noget av 

ulike hendelser der bringes til noget at gjenskape hva der tales de roterende balanser der er 

for Moder Jord. Således vil der være alt lettere at tro at den geofysiske nordpol vil være 

vandrende i tusener og tusener år. Så kan den hilse den geofysiske pol; ”God tur!” (Sterk 

latter) Konu Ekatah. 

 

Så dreiepunktet på jorda vil ikkje snu over natta, liksom? 

 

Ei vil det. Ei vil det. Ei vil det. Hmrf. Hmrf. 

 

Takk.  

 

Konu Ekatah. 

 

Iliuka sa i går at når polene skifter plass, så vil sola stå opp i sør og gå ned i nord. Betyr det at 

sola kjem til å dreie om en ny akse som går aust – vest? 

 

Ei ser vi der bliver så. Der er jorden der vil forendre sine akser, ei solen. Hmrf. Solen er 

stabil.  
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Men jorda vil forandre sin akse? 

 

Korrekt.  

 

Nå går jo aksen relativt nord – sør? 

 

Ei er det. … Den må søke noget at forendre 23 grader for at se hvorledes der er nu.  

 

Ja, det er.. det… 

 

Den lurer ei Iliuka! (Latter) Den må minnes; vi skuer alt av Kosmos. Hmrf. 

 

Ja, men kor mange grader i forhold til nord-sør vil aksen bli? 

 

Så undret den og før, og vi vil ei tale om sådant. Søke så at hvile, at se; der vil være nogle 

turbulenser innen der skapes stabiliteter. For i tiden den fysiske jord noget faller over, så 

vil der og blive noget konsekvenser av hvorledes der er ei nogen is der finnes på din 

magneto nord, og hvorledes der finnes mengder av is der finnes på den magneto syd. Dog, 

der er like fullt at se; hvorledes kan der være en stor issvull på siden av Moder Jord? Der 

bliver noget kompliseret. Således vil der skape noget konsekvenser av rotasjonens bevegelse, 

og der vil skapes noget nedsmeltinger og tilfrysninger av nye polare energier. Der vil 

forendre noget av de tales havstrømmer, der vil forendres alt igjennom en storedel av to 

dekader for hvorledes der alt langsomt skapes alt bedre balanser, der er beroende for 

hvorledes der og skapes balanser og hva der tales rytmer av harmoni i Moder Jords magma. 

Konu Ekatah. 

 

Takk, Iliuka. 

 

 

Som en del av rollen som budbringer av visdomsskrifter, som Iliuka kalte det, så sa du også at 

jeg hadde derigjennom tilhørende Stargates energier. Det har jeg ikke helt forstått hva er? 

 

Hvorledes der tilføres, så er der noget der blev beskrevet i gamle skrifter under Atlantis’ tid, 

så var der noget hva der tales ’Stargates’ der var transformasjonenes portaler, hvorledes 

der kunne forflyttes til andre dimensjoner, andre tilstander. Således den opphevet ’lysårets’ 

begrep. Således finnes der og noget nu i teorier og i hypoteser til at konstruere sådan 

enheter hva der kan tales porter til andre bevisstheter i annen tid. Hmrf.  

 

Har vi slike innretninger på vår jord i dag?  

 

Korrekt.  

 

Er de virksomme? 

 

Ei er det. Der er således noget for hva der så vil gjenfinnes der er under tider der bliver til 

at se nye riker oppkommer. Således vil den og lettere se og forstå, at om der nu kunne 

oppløftes til at ses en sådan ’Stargate’, så finnes der ei sådanne teknologiske tanker nu, lik 

der kan manifestere til ’power’ for sådant. Der er dessuten nye frekvenser nu, enn hva der i 

den tid var. Der vil ei kunne fungere nu, der må en ny ’Stargate’ til.  

 

Ok. Så har jeg lest om at vår pinealkjertel har en sådan – kall det intern ’Stargate’, er det..  
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Så kan der tales. Lik den så transfomerer og lik ’receiver’ og’ transmitter’. Korrekt.  

 

Hva består egentlig den pinealkjertelen av? 

 

Der er noget for hva der tales en substans. Der er noget for hva der er av energier samlet 

omkring nogle sekreter. Der kan tales alt meget mer lik en kjemisk ansamling av noget 

sekreter der noget er av lik en hormonell funksjon nu. Dog, der er alt lettere for at forstå; 

tilknyttelser til hva der tales de store deler av hjernen, er og noget for hva der skaper 

forbindelse gjennom bemøtelser av de nye tiders tilstander. For der er lik den kan betrakte 

sin pineal lik et lem der til nu ennu ei var i bruk, dog der bliver noget aktiveret i tidens 

bemøtelser når de fødes med de samme frekvenser. Konu Ekatah. 

 

Da ser vi fram til de tider.  

 

Gjør vel så. 

 

Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. 

 

Det vi hadde tenkt å gjør no, Leif; vi hadde et sånt generelt runde her no, men no gjør eg no 

som i hvert fall ikkje eg har vært med på før, da, - eg tar opp et tema, og så sender vi ordet på 

kryss og tvers i gruppa her. Er det greit for Iliuka at vi gjør det?  

 

Vi ser, der bliver ei så meget kryss og tvers, - vi følger efter kryss og tvers. (Latter) 

 

Greit. Men det er greit av vi starter, og prøver oss frem? 

 

Tal vel! Tal vel! Der er vel.  

 

Eg starter da med berømte konspirasjonsteorian som no verserer rundt omkring. Vi hadde de 

siste da, med Georgia og USA, og ’you name it’. Kan du si litt om det med bakgrunn i 

konspirasjonsteorien? 

 

Nu er der så lik den kan betrakte; om der betraktes de siste sekshundreder og førtiåtte år, så 

kan den se at der var lik den var på teater. Om den kunne se alt hva der så foregikk av de 

politiske og hva der tales de armeiske energier, (sier til seg selv; der kan ei tales så) de 

krigerske energier, så blev der noget at konstrueres; der var alt lik et spill! Om den så 

kunne og se fram i tid, så vil der ennu spilles noget, dog, alt flere aktører vil blive avkledet, 

og således bliver og komponisten av hva der tales teatralske energier blive avkledet. Så vil 

menneskebarnet forstå. Hmrf.Hmrf. 

 

Mmm. Du meiner at det er midt oppi Hmrf det vi står i no, Hmrf da? 

 

Korrekt. Hmrf. Der er siste akten nu. Hmrf. Hmrf. Hmrf. Konu Ekatah. 

 

(henvendt til flokken: Er det noen som vil henge seg på?) 

 

(Neste spørsmålstiller) 
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Ja, eg har eit lite spørsmål der, - egentlig litt lenger, men han Benjamin Fulford, han har gjort 

seg til.. eller blitt valgt til talsmann for ei asiatisk gruppe som har planer om å ….. ta makta 

ifrå så kalla Illuminati. Og dei har ein 3års plan som høres veldig konstruktiv ut for jorda. Kan 

Iliuka seie noko om kor vidt at det.. det vil lykkast? 

 

Ei vil det. Ei vil det. Lik der tales; der er nu timen for at åpne portaler imot en store 

galaktiske enhet. Således vil der være visitasjoner der ei er kjent for Illuminatis. Hvorledes 

der bringes nye elementer til forståelser av innsikter. Dog, lik vi før har talt, ei er der på sin 

jord der er til kriger. Der er blant englenes himlehærer der kriges. Der er således noget hva 

der tales ’den reneste rase’ av de opphøyede energier i galaksen der forenes med 

menneskebarn nu. Så vil den og se hva der oppbygges i tiden der kommer. Der er store 

forendringer nu til sådant. 

 

Takk. Hmrf. Hmrf. 

 

Dette teatret som dei spelar den siste akta på, - kan Iliuka sei noko kven som står bak det 

teaterstykket? 

 

Der er menneskebarnet, - hvorledes der i sin ånd gjennom utøvelser av kraft og makt, så er 

der og til ved at skapes sådant påvirkninger til hvorledes der ønskes noget i dypet av 

menneskebarns sjeler, - for nogle individer, at skape manipulasjoner over noget hva der 

tales stormassenes flokker. Derigjennom vil der og være lettere at bringe til hendelser at 

forstå, at megen hendelser der var i sin tid på sin jord er noget konstrueret av 

menneskebarnet selv. Fiender kan ei være fiender, dog, der er frender der har påkallet 

fiender at eksistere. Således er der megen ’excuses’, og der er lik den skal søke at se; hva 

der så er talt, er ei noget at lytte til. Konu Ekatah.  

 

Kan du definere litt forskjeller mellom sjel og menneskebarn i denne sammenheng? 

 

Vi ser, alt er der så; der finnes noget for hvorledes der finnes mørkets makter der søkede at 

påvirke menneskebarnet der igjennom. Dog, vi ser der er fraværet av Lyset i sitt eget selv, - 

nestekjærlighetens vibrasjoner er fallet hen i grus. Hvorledes der skapes alt større 

muligheter for at søke maktens strukturer, er påvirket til sådant. Der og er opplevelser 

under inspirasjoner av hva der tales extraterrestrials der ei vil befinnes ved Lysets kilde. 

Konu Ekatah. 

 

Ja, jeg har et ganske så konkret spørsmål i forhold til det med konspirasjon. 

 

Er vi på kryss og tvers nu? (Latter)  

Ja, vi er vel meir sidelengs. (Latter) Det hølet som ble kreert i Pentagon 7-11, Hmrf der skal 

det mye til å få til et sånt hål med eit passasjerfly. Hva var det egentlig som kreerte det hålet? 

 

Der var bomber.  

 

Ja. Hvem plasserte den bomba der? 

 

Det var de der såkallet levet i den store tipi. Hmrf. 

 

Ja. Mmm, så da er vi midt oppi konspirasjon med begge fotan. Vil du da også si noe om Twin 

Towers, hvem som kreerte det? 
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Det var de der bestyrede de Twin Towers. 

 

Ja. Takk.  

 

Konu Ekatah. 

 

Neste spørsmålstiller. 

Det er litt fristende å spørre her nå om, - er det mange statsledere i verden her som er klonea? 

 

Ei er det. Ei er det. Der er så noget for hva der tales underminister der er så noget forklonet 

noget for at påvirke, dog, vi ser der ei vil lykkes derved.  

 

Er ikke Bush heller klona? 

 

Ei er det. Hmrf. (Latter) 

 

Ok. 

 

 

I forhold til det store internasjonale teaterspillet, så foregår også vel et teaterspill i vårt land. 

Vil de også bli avslørt?  

 

Så vil det. Dog, søke nu at se; alt er der oppbygget på noget hva der tales innkorrekte 

fundamenter. Således skal den og vite; i tider vi taler om englenes åndehærer nå kriger, så 

er der og hva der tales en galaktisk teater. Liten del er Moder Jord av en sådan teater. Og 

liten del er ditt rike av en sådan teater. Når den ene aktør faller, så faller alle. Konu Ekatah. 

 

Mmm.Takker.  

 

 

Vil det bli starta noen større krigar no før nytimen, da?  

 

Så vil det. Hmrf.  

 

Ja, kan du si noe mer om det? 

 

Ei ser vi behovet. Der rører ei ved ditt liv. Hmrf. Hvile dine tanker! Hmrf. 

 

Jeg tenker på dette med sjelefragmentene, Iliuka. Har jeg forstått det rett, når vi nå samles, - 

altså det med kjærlighet er så viktig fordi vi må utslette mellomrommene, eller motstandene i 

mot våre egne fragmenter, og hva vi tilhører. Kan du si noen ting om det? 

 

Der er således av store viktigheter for at tenke hvorledes alt den taler, hvorledes alt den gjør, 

skaper speilets refleksjoner i sine nester. Og der er således lik den høster hva den selv sår. 

Om den så tenker og hva den har sådd i tidligere inkarnasjoner, så skal den og høste av 

sådant nu. Således er der og noget der bringes til visdom for at se, at der er gavnligt at 

tenke gjennom hva den sår. Således vil den høste alt bedre frukter. Og derigjennom vil der 

skape alt en større del. Den skal hjelpe sine nester til at så god korn. Konu Ekatah.  

 

Mmm. Takk. Hmrf. Men jeg tenker på dette her med sammensmeltingen, Hmrf og at vi blir 

færre individer Hmrf på jorden da. Kan Iliuka si noenting om det? Nå tenker jeg sjelemessig.  
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Således er der lik der er transformasjoner til høyere vibrasjoner i hva den selv 

taler ’himler’. Således er der eksistenser for den totale enhet av hva der tales sjelenes 

bevisstheter er konstant.  

 

Takk.  

 

Konu Ekatah. 

 

 

Tilbake til det budskapet fra Pleiadene som jeg fant på nettet, og i forhold til den scenen og 

det teaterspillet som no utspiller seg. For at sceneteppet skal falle med en applaus, for å si det 

sånn, så føler jeg at vi skal samarbeide mer med andre eksistenser og sånn, for eksempel fra 

Pleiadene. Kan du si litt mer om det? 

 

Vi ser, ennu er der til hva der tales umoden tid for sådant. Der var transformasjoner og 

visitasjoner gjennom dekader og dekader. I tusener storsoler er der visiteret sin jord, og der 

er således noget hva der tales usynlige visitasjoner der og har skapet til programmeringer 

og omformelser av menneskebarnet lik individ, og hva der tales tilførelser av visdommer og 

kunnskaper. Således er der og noget den i tiden der kommer vil se; der bliver tilvendelser av 

hva den ser, og der faller til hvile. Og om den selv nu tenker at tiden løper hastig, om den 

tenker så i en galaktisk målestokk, så er der alt lik i ett nu. Således vil der kreves nogen 

jordisk tid til tilvendelser av noget hva der tilkommer til besøkende.  

 

Men det var så utrolig sammenknytning imellom det budskapet og den skrifta som vi fikk i de 

dagan(?)? 

 

Korrekt. 

 

Og da har det med det å..? 

 

Korrekt. Så er det.  

 

Mmm. Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. 

 

Neste spørsmålstiller: 

Iliuka, er det nokon galaktisk kilde som vil gi oss noko informasjon gjennom dei til flokken 

som sitt her i kveld – i tida som skal komme, og sånn? 

 

Så vil der blive. 

 

Takk. 

 

Konu Ekatah. 

 

 

Tilbake til konspirasjonsteorier og det som kalles ’Weather Engeneering’.  Vi har i den siste 

tiden hatt noen store tornadoer, jordskjelv i Kina. Kan du si noe om hva som egentlig utløste 

disse hendelser?  
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Hvorledes der er en del av hva der tales ’den teatraliske akt’. Hvorledes der skapes lik 

konsekvenser og av naturen selv for hvorledes der er noget hva der tales tornados. Dog, like 

fullt er der den store senters balanse for hva der tales værets fødelser der søkes at skapes 

gjennom forrykkelser nu av de balansens punkter. Således vil Moder Jord gølre resten selv.  

 

Men det finnes de instrumenter, for eksempel HAARP som kan føre til .. 

 

Så er der korrekt.  

 

Mmm. Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. 

 

 

Jeg sitter og føler litt på; skal den her flokken her skal samles her igjen?  

 

Er den ei samlet?  

 

Jo, men jeg tenker frem i tid. 

 

Så kan der tilvelges selv. Dog, der skal ei være noget lik vi taler ’forkynnende’. Der skal 

søkes noget at se hvorledes den bemøter sine nærmeste frender. Hvorledes den og kan søke 

at se; hva kan der være klokt at gjøre? Tenke nu i denne stund hvorledes der er i samtaler 

hvorledes der skapes nye ’connections’, hvorledes der og bringes nye frukter ut i feltet. 

Således er der så lik der er menneskebarn av ulike deler i sitt rike der er kallet til dens kilde 

der er. Så er der lik den bringer ilden tilbake til sitt eget selv, og bringer ilden til sine nester 

der. Så vokser der. Hmrf. 

 

Ja. Takk. 

 

Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. 

 

 

Bare et lite spørsmålstegn om det store teatret. Eg har jo liksom merka på meg sjøl også at det 

er vanskelig å holde fokus av og til. Av og til er det lett å bare fordype seg i avisa, - og lese 

avisa hver dag og få de informasjonan som du blir gitt igjennom det store spillet. Sa Iliuka at 

det store spillet var menneskeskapt? 

 

Så er der korrekt. Dog, der er i samråd med hva der tales de falske gudemakter, hvorledes 

der og er noget for hva der tales inspirasjoner av hva der tales extraterrestrials der ei er 

gode for Lyset. Der er således, der vil blive noget til at forurene en sådan hendelse for at 

skape efterlengtede renelser på sin jord og i galaksen, korrekt. Hmrf. 

 

Så det vil være en slags konkurransesituasjon.. 

 

Der er. 

Ja, akkurat, fra utsida .. 
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Korrekt.  

 

Mmm. Kan eg bare få supplere med noe liknende? (Det svares; ja). Eg har drevet og lest litt 

om dimensjona i noen bøker som eg har spurt Iliuka om tidligere. Hmrf. Så hadde vi en liten 

diskusjon om det samme tidligare her i kveld om – hva er forskjellen på dimensjona, sånn 

som eg har forstått det, og densitet, altså tetthet, hvor.. eh.. 

 

Om der tenkes så; alt efter hvor meget materisk en dimensjon er, så er der alt større densitet. 

Således er der alt og hva den ser; i høyere frekvenser, så er der ei behov for nogen 

fortettenheter.  Alt er der flytende. Og lik vi søker, så flyter vi i alle dimensjoner, - dog, der 

bemestres ei fra våre himler at noget manifesteres i kjøtt og i blod på din jord. Således er 

der noget der tales oppløftenheter i høyere frekvenser. Alt hva der vibrerer høyt, kan ei 

manifesteres i fysisk materie. Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah, Iliuka. Sånn som eg har forstått det, så er det - la oss si to forskjellige 

dimensjonar som strukturerar seg i form av en i tonar, og en i geometri? 

 

Så kan der tales, korrekt.  

 

Kan det være enhet av sjelar – individar – som opererer innafor sånne dimensjonar? 

 

Meget korrekt. Således vi taler, og nu kan den undre; Lytte til kornets sirkler! Konu Ekatah.    

 

 

Du snakka om positive og negative energiar, - hvorfor i all verden er det negative energiar? 

Du snakka om krig i galaksan, og  .. Hvorfor er det ikkje et samspill,  bedre samspill? 

 

Der finnes samspill, dog, samspillet er utenfor Moder Jord. Moder Jord er nu oppløftet og 

inntaget i hva der tales den galaktiske tilstand. Om der tenkes tilbake i tid, så var der og 

meget bestridigheter på sin jord, - for hvorledes der tilføres Den Store Ånds Enhet, hva der 

tales Kristo Gestalt Energi. Dog, menneskebarnet i sin egen pryd fornektet hva der var av 

det Lys. Således er der og om den skuer til den store del av menneskebarnets flokker nu, så 

er der de fleste har vendt rygg til hva der er av spirituell lyskilde. Således er der noget i 

store konsekvenser for hva der betyder, for at skape tilbake gjenfødelsen og gjeninntagelsen 

av de store geometriske symbolers verdier av de store helliggjørende energiers symboler og 

verdier. Alt er der skapt, for alt er der levende og alt må der være i balanse. Om Moder Jord 

gråter, så gråter Fader Himmel. Om Fader Himmel gråter, så gråter galaksens kilder. 

Konu Ekatah.  

 

Ja, så du kan nesten overføre det til symbolene med Adam og Eva og slangen i Paradiset? 

 

Så er der korrekt.  

 

Har det nåkke for seg, det da? 

 

Så kan der tales. Om den nu søker å se; den indre kjerne av galaksen er Gud. Om den 

tenker spiralens tentakler er slangen, om der tenkes for de Store hva der taledes før, der var 

Moder Jord lik Tellus, der var Venus, der var noget lik Adam og Eva. Nu er der ei noget liv 

i Venus. Nu er der lik og hva der tales at søke at gjenføde livet på hva der tales Mars. Mars 

har alt liv der eksisterer i hva der tales ’canyons’. Om der søker dertil at se, så vil der blive 

nogen surprises i tiden menneskebarnet søker at visitere Mars. Så er der og lik der skaper 
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ubalanser i ulike vektorer dog, der er primært den samme historie på ny og på ny. Konu 

Ekatah. 

 

Blir vi aldri kvitt den, da?  

 

Ei kan der tales så. Der er så hvorledes den så skaper sine relasjoner til historien, så bliver 

der alt bedre. For der må være nogen hensikter med noget, om der efter teatraliske 

fremvisninger skal blive nogen applaus. (Latter).  

 

Ja…  

Konu Ekatah. 

 

Mange takk. 

 

 

Iliuka, da har jeg et spørsmål… 

Jeg har notert meg at mange store hvite striper blir etterlagt av fly. 

 

Så er der korrekt.  

 

Og disse her blir til store skyer. 

 

Så er der korrekt. Der er silverdioxyder. Hmrf.  

 

Hva er intensjonen bak disse? 

 

Der er for at skape noget hva der tales fortettede energier i hva der tales atmosfæren. Der 

er for at søke til tillærelse av visdommer for at omskape veder. Om at søke at skape om 

balanseringer der finnes i og hva der tales Moder Jords gitter, - energistrømmer. Der er 

primært for at skape om klimaet. Hmrf.  

 

Og de som er bak det teatret, er det de også som står for fall? 

 

Der er korrekt. Hmrf. 
 

Takk, Iliuka.  

   

Tilbake til det som skjedde med tvillingtårna. Iliuka sa at det var de som bestyrte tvillingtårna 

som var ansvarlige. Var det en allianse som var inngått mellom disse menneska før de 

inkarnerte? 

 

Så er der korrekt. Dog, like fullt er der nu under denne inkarnasjon i denne tids epoke, at 

meget sådant manifesteres til uttrykk. Derigjennom vil den og se meget hva der forlettes og 

bliver fri i tiden der kommer, for nu er der for alle karmiske sjeler at befrie sitt selv. Konu 

Ekatah. 

 

Ka var den store hensikt med å inngå en slik avtale før de inkarnerte?  

 

Så kan vi ei tale. Der er en bild av en alt større struktur i kosmisk bevissthet den ei kan 

forstå nu. Således vil den se; der finnes og meget hendelser i hva der tales de fjerneste 

galakser. Alt er der for at skape en optimal balanse, og alt er der lik der skaper noget hva 
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der tales balanserende helige punkter. For der er heliggjørelsen av Altets skapelse der 

bliver fullendt nu. Konu Ekatah.  

 

Takk, Iliuka.  

 

 

Eg tenker litt på tone fred, tone fred og kjærlighet. Vi he ein toneskala som blir mykje brukt 

her. Kan Iliuka gi oss dei ulike tonane si virkning?  

 

Vi ser der er alt beskrevet før. Og der er noget beroende hvorledes individets tilstand er for 

at mottage de ulike toner. Om der tenkes til oktaver, om der tenkes til spesifike toner, så er 

der ulike opplevelser og mottakelser av de samme toner. Der er så; om den lytter til 

grundfrekvenser, så er der primært naturens lyder der kan lyttes til. En bekk vil oppleves lik 

en bekk for alle livsindivider der er, og så er det. Konu Ekatah. 

 

Så det er ikkje ei spesiell tone mitt hjerte kan synge til eit anna hjerte for fred? 

 

Så kan der være. Dog, om den så skulle synge, så var der alt bedre tilrådelig at synge i kor, 

så blev der alt bedre lik ’fredskoret’ der påvirker sine nester. Om den skulle synge lik din 

tone av hjertet av én til én, så blev den noget trøtt i sitt hjerte. (Litt latter)Dog, synge du! 

 

Takk.  

 

Konu Ekatah. 

 

 

Du snakket om å lytte til kornets sirkler. Men du har også ytret at extraterrestrials som ikke 

befinnes ved lysets eksistens, og at det kan være kornsirkler nr. 2. Altså den første dannes av 

det gode, og den andre dannes av noe som ikke er fullt så godt, og at ei alt lys er godt lys, har 

du også sagt.  

 

Korrekt.  

 

Hvordan kan vi da kjenne hvilke toner vi skal lytte til, og kjenne hvilket lys som er det gode? 

Hva.. hva..  

 

Der er igjennom hvorledes den fornemmer den sanne kraft i sitt selv, - hvorledes den så 

bliver tvunget til at bære fram alt større tiltro og overgivende ånd til sine egne intuisjoner, - 

hvordan den skal anvende alt større del av sitt eget hjertes bedømmelse, således bliver der 

lettere til at filtrere hva er der så til gavn, og hva er der ei.  

 

Vil bruk av syngeboller også være noe i den samme gate? 

 

Så er der korrekt. 

 

Vil det være godt for flokken her å høre på syngeboller etterpå? 

 

For nogle kan der være så. Der må søkes dertil at kjennes hvorledes der oppleves. Og der er 

klokt at den ser, at og sirkelens lyder, lik der tales sirkler av boller, kan og skape noget 

refleksjoner av lyd der og skaper sirkler manifesteret i korn. Således, alt hva der så er, så er 
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der ei lys der skaper kornets sirkler på markene, der er lyder der skaper sådant. Konu 

Ekatah. 

 

Ja, mange takk, Iliuka.  

 

 

Har vi no greid å forankre kjærlighetsfrekvensen på jorda? 

 

Så kan der tales. Like fullt skal den se; alt hva der så spredes av sitt eget Lys er en 

kontinuerlig prosess. Således vil den og gjøre i efterlivet, og så vil den gjøre for evig tid. Der 

er viktig! 

 

Ja, for det vil skje no. 

 

Så er det.  

 

Ja.  

 

Og så talede Thomas.  

 

Ja. (Litt humring)  

 

Konu Ekatah. 

 

Og så lurer jeg på; har den her gruppa vært samla…  

 

Meget vel korrekt. Om der tenkes så tilbake, så er der under visitasjoner i en stor stad der 

under nutiden tales Lhasa. Således er der og lik der var visitasjoner til samlelser under hva 

der var av Dogonfolkets entrals. Der er i tider der kommer, så vil der på ny bemøtes, og der 

er så lik for at forene de visdommer den bærer. For så på ny at sprede sine visdommer ut. 

Om den så tenker, og om den så ser de symboler der manifesteres nu på de engelske marker, 

- om den ser til tolv sirkelens kors, så vil den og se der er tolv elementer, og der er tolv 

elementer lik der var av den Kristo manifestasjon, lik disipler. Om den så søker, så vil der 

være lik i tolv quattro energier der bringes fram til nye dimensjoner. Om den og ser, så vil 

der være oppløftelser i cinco energier. Der er frekvenser i alt hva der er nu, - frekvensenes 

samlelser. Om den betrakter sitt eget selv lik en frekvens, så vil den forene sitt selv dertil. 

Alt er der for at skape gjenopplivelser av de gamle symboler, om der tenkes av de keltiske 

oppreisede korser, om der tenkes i kraften av hvorledes der tales den store geometriske 

symbols forbindelse der finnes om den så trekker linier mellom kloder, så vil den se der 

finnes i korset. Om den skuer for hva der tales sitt eget legemes bevissthet, så vil der og 

manifesteres lik et kors. Således er der ei noget den skal tenke når den skuer til korsets 

symbol, at nu er der noget heligt, for der er heliggjørelsen den gjør selv. Dog, der er viktig 

at se den geometriske funksjon der og kan fortones lik en pil. Om den så ser, så er der 

noget av de akser, aksenes bevegelser. For tolv punkter skal der være, og tolv punkter var 

det, og tolv punkter vil der blive for at alt skal være helt i nutid og i fremtid. Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah, Iliuka. (Litt latter) 

 

 

Du snakket om dette med pinealkjertelen tidligere. Hmrf. Hmrf. Er det noe vi kan gjøre i dag 

for å stimulere eller bedre, aktivere pinealkjertelen? 
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Der er lik punkt 1: Der er at begynne at tro hva den så fornemmer.  

Der er lik punkt 2: Der er at søke gjennom trenelser i mørket.  

Den avdekker lyset i sitt kammer, og søker at gjenfinne enkle symboler og gjenstander i 

mørket, så vil der være lettere. (Iliuka henvendt til en som har behov for å hoste: Vil den 

hoste nu? …. Ingen hoster.  Iliuka kommenterer: Ei vil den)(Latter) Dog, der er klokt at 

den ser; alt er der lik der kan trenes under mørkets fremkommelse, så kan den i stedet for å 

kjenne frykter for mørket, noget leve sitt selv igjennom mørket, og så vil den efter stundens 

trenelser fornemme at den selv lyser i mørket. Så kan den se hva den byder av kjærlighet til 

sin egen sjels bevissthet. Så vil den se auraens oscillasjoner der opplyser alt hva der er 

ikring sitt selv, og så vil mørket opphøre at eksistere. Så må nogen frende berette for ditt 

selv, at nu bliver der mørkt. (Hjertelig latter) 

 

Takker.  

 

 

Jeg må bare spørre (en hoster, ord blir borte).. de frekvenssamlingan som du nevnte om i stad. 

Da fikk jeg og en bekreftelse på den skrifta som jeg fikk forrige kvelden her. De tolv punktan, 

kan du snakke litt og om de tolv chakran, som… Ja, si noe om det. 

 

Vi ser den kjenner til den kjenner til ved de syv. Om der tenkes så, så finnes der og fem der 

er noget for hva vi taler cinco energiers konsekvenser, der er for høyere frekvenser. For ei 

er der alle individer der så har aktiveret tolv chakras. Og der er firtini totalt. Om den tenker 

så, så vil der noget se i tiden der kommer; der bliver og at betrakte hvorledes der forøkes 

kraft til hva der er noget for at skape bevisstheter ikring den galaktiske enhets forbindelse. 

Om der kunne tenkes så, den kosmiske broers forbindelsen, - meridianen der er festet, er 

festet for to av de chakras der er bakenfor dine skuldrens blad, således finnes der og noget 

lik parallell lik bror og søster for thymo kjertel. Noget for hva der og kan anses at være en 

chakra. Elementet for liv er dog festet ikring harachakraet. Således skal den og søke at se, 

at liv er noget og den skaper av sitt selv påvirket av sin hjernes tanker, og hvorledes den 

utøver de gode tanker, de fødende og de skapende tanker, skaper og alt høyere kvalitet av 

liv. Livsenergien er noget lik en åttetallssymbol, lik der er nogen evighetens symbol der 

manifesteres til at opprettholdes ved liv av menneskebarnet selv. Den der beslutter at nu vil 

den sove, kan sove, lik der var for den gamle chief der vandret til den store tinde og 

besluttet at dø. Således levet den nu i efterlivet og vil noget inkarneres på ny, dog, ei på en 

tinde, - i en liten vugge. Og så er der og den vil komme i tiden at se, at visdom der er av 

gammel natur vil komme på ny og på ny. Så er der lik evighetens symboler, Alfa – Omega. 

Konu Ekatah. Hmrf. Hmrf. 

 

Men eg trudde alle hadde tolv chakraer.. 

 

Så kan der tales. Alle har og øyner. Dog, hva gavner der øyner, om øyner ei kan se? Hmrf. 

Hmrf.  

 

Konu Ekatah. 

 

 

Eg fikk svar på det eg lurte på for så vidt, no. Men du snakka om økningen av et frekvens (?). 

Hvordan gjør man det? 
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Vi ser, der er noget den så forfølger de forendringer der er kring sitt selv. Gjennom 

hvorledes den forendrer sine opplevelser av betydninger ikring sitt selv, hvorledes den søker 

noget at se bortenfor de teatraliske fremvisninger, hvorledes den ei forlokkes av hva der 

tales noget reklamer, hvorledes den ei søker at forblindes av alt hva menneskebarn av 

autoriteter taler, hvorledes den søker alt bedre at ivaretage sitt selv til nytelse til eksempel 

ved en glass beger vin. Og hvorledes den søker at skape livets nytelser og flyte i livets 

strømmer, er alt for at forøke frekvenser til at se alt større deler. For der er eftertidens 

erfarenheter den bliver at forstå; nu har den opphøyet sitt selv, om der så er en halvdelens 

frekvens. Tenke ei så meget i frekvenser, tenke på hvorledes den absorberer hva den ser og 

hva den hører. Tro ei alt hva dine sanser ser, for der finnes andre sanser der nu skal 

oppvåkne, - dine galaktiske sanser. Så skal den ei nogen tid undertrykke sin egen kraft, - 

dog, den skal våge at se sin storhet i sin litenhet, og sin litenhet i sin storhet. Så er den hel. 

Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Ja. Takk. Eg har med undring sett folk som har bedt til høyere makter. Og enkelte gjør det jo i 

tide og utide. Det har ingen som helst funksjon, ettersom eg forstår? 

 

Der var eksakt nu hvorledes den konkluderede. Der var i utide. For der er så noget utide at 

gjøre så. Om der så tenkes, så skal der søkes noget av besluttsomme idéer. Den må søke alt i 

dypere kjærlighetsfylte intensjoner at formidle sitt selv i bønn, dog, der skal søke at se og, at 

den forener sitt selv til den store Bevissthet, så er der en god bønn. Ei er der i behov av 

nogen opphøyede makter at tilbedes, for der finnes ei nogen høyere makter der oppe som vil 

blive tilbedet.  

 

Nei, det er nokka som mennesket trur. 

 

Så er der korrekt. Hmrf. Den kunne tilbede sine mokkasiner, om den vil. (Sterk latter). 

 

Ja, men da har eg forstått det rett.  

 

Konu Ekatah.Hmrf. 

 

Ja, du snakka i stad om dette med tolv, og så tenker eg da at det er tolv som skal reise til 

Irland. Kan du si noko om deira oppgaver? 

 

Hvorledes vet den bliver så? 

 

Det har blitt sagt. Stemmer ikkje det? 

 

Livet er forunderlig. Undres ei så meget nu. Den er her nu.  

 

Ok.  

 

Konu Ekatah. 

 

 

Det har vore snakka om pinealkjertelen sin rolle når det gjelder trådlaus kommunikasjon i 

mellom mennesker. Foregår denne trådlause kommunikasjonen gjennom radiobølgar? 

 

Ei kan der tales så. Der er alt mer mentale energier, kosmiske bevissthets energier. Ei er 

der lik radiobølger. Der er noget hva der kan tales usynlige oscillasjoner der er tilhørende 
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alt. For om den selv står noget lik der tales ’one yard’ ifra et menneskebarn, så er den og 

alt nærmere enn hva den tror. Vi er alt nærmere ditt hjerte, enn hva den tror. For ei kan 

der måles i meter og kilometer imellom ulike himler. Alt er der her. Alt er der nu. Således 

er der lik den hvisker i øret til sin neste. Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Er det her noko tilsvarande som held planetane på plass i planetsystemet?  

 

Så er der korrekt. Alt er der lik i kommunikasjonens systemer. Alt er der så lik der er 

flytende og svevende under spesifike hva der tales kosmiske lover. Kosmiske lover kan ei 

registreres på Moder Jords fysiske tilstander, for Kosmiske lover er ei noget fysisk begrep. 

Der er noget for hva der tales Den Store Ånds ønsker at alt skal flyte. Og der er Den Store 

Ånd lik vi taler The Spirit of The White Eagle der kan endre på retninger og kurser, for 

hvorledes der og er for bevegelser av ulike elementer og kloder. Konu Ekatah. 

 

Takk, Iliuka. 

 

(Neste spørsmålsstiller) 

Jeg har ett spørsmål her. Er det riktig at kattan er sendera av informasjon til en bevissthet som 

overvåker oss?  

 

Så kan der være. Der og finnes nogle katter der således gjør noget sine fornøder. Og der 

finnes (En sterk latter overdøver det Iliuka sier, og det er dessverre umulig å høre hva han 

sier!).. sådan natur der ei er i stand til at kommunisere noget som helst. (Latter) Dog, der 

finnes meget katter der er forbundet med Moder Jord og med menneskebarns solar plexu. 

Derigjennom er der kommunikative kilder, korrekt. Hmrf. 

 

Ja, men det er jo alt mulig som sender informasjon, egentlig. 

 

Så er der korrekt. Og der behøver ei at transmitteres gjennom en katt.  

 

Nei, det har du jo rett i da. 

Korrekt. Så har vi en deal.  

 

Ja. (Sterk latter) 

 

 

(Neste spørsmålstiller) 

Ja, eg vil tilbake til det store teatret.  Vi er tillært det at vi skal være i livslange parforhold. Og 

så er det mange, mange ulykkelige ekteskap i kjølvannet av det, og så blir man altså samtidig 

tillært via det samme teatret, at man skal da.. man skal gjennomleve et sånt ulykkelig 

parforhold, for det skal brennes karma, og det er ditt lodd på jorden å utøve den idretten der. 

Kan du si noe meir om det, Iliuka? (Latter) 

 

Vi ser, der er noget underlige hva der tales idretter. (Sterk latter) Der er således den vil se; 

der finnes alt dypere intensjoner for at binde sitt selv til sine nester. Om den søker så, så 

kan den undre; hvor meget menneskebarn lever til sammen lik i flokker og i par for hva der 

så er av hjertet av hjertet og av sjel til sjel? Ei er der mange. Der lever lik av prinsipper og 

av ekonomiske fordeler, og således er der en del av den store teater. Dog, nu kan den 

undres; hvem tok der så billettenes innkomster? (Sterk latter) Konu Ekatah.  
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For å gå litt videre på det. I forhold til nytimen, hvor viktig er det da å hold sammen i par, i 

forhold til det å tenke meire flokk? 

 

Der er klokt at den ser, hva der så er viktigst er at søke at veie og at måle hva der finnes i 

sitt eget hjerte. Hva den så selv søker noget at fremvise og at våge at fremvise av sitt selv, så 

er der viktig. For hvorledes den lever ut sin sjels bevisstheter, er alt mer viktig. Så, om den 

gjør i et par, så er der vel. Dog, om den i et par begrenser sitt selv til at leve halvdelen av sitt 

selv, så bliver den besviken. Konu Ekatah. 

 

Takk.  

 

 

Det var litt underlig at de kom med desse spørsmåla, for eg satt akkurat å tenkte på detta med.. 

 

Vi vet hva den tenker.  

 

Ja. Eg vil du skal fortelle litt meir om mannlige og kvinnlige energiar, kafor er det ni damer 

og ni menn her? 

 

Alt er der så innholdende sådan respons i energi. Der er således naturlige lover, der er 

kosmiske lover der skaper attraksjonens lover. Hvorledes der er av tiltrekninger, er således 

av ’opposite’ energier der er naturlig. Så var der all tid. Dog, søke at se nu hvorledes der og 

er noget hva der bringes for menneskebarnets at se; behovet for at være ene i sitt selv er og 

naturlig for den ene der er. Og der finnes og nogle menneskebarn der lever til sammen til 

samme kjønn, og der er og naturlig i de stunder der er så. Således er der for at skape 

forløsninger av gamle opphopelser av gamle energier av slagg der er i sin karma. Således 

er der og for at gjenfinne sine grunnverdier - toner, om den vil, i sin egen resonans. Således 

er der viktig for alle at leve ut sin sjels ønsker. Dog, ei hva den i intellektet tror at den 

ønsker, dog, hva sjelens dyp begjærer. Der er viktigt. Alt er der i maskulin og feminin 

respons, - hver en blom, hver en moskito og hver en katt.  

 

Takk.  

 

Eg tenker på det, Iliuka, i forhold til den strømmen av informasjon som vi er i stand til å ta 

imot i dag, så er det jo veldig mye ute å hente på den såkalte internett’n da, som e i de jordiske 

skittapparatan som vi hold på med.. Så har vi da prosjekt Camelot og prosjekt Avalon, og ka 

kan du si om det som da spres av informasjon? 

 

Noget er der så lik der og bliver hastige opplevelser for hvorledes informasjoner spredes. 

Dog, der avkreves og alt større filtrasjoner av menneskebarnet selv til at veie og at måle; 

hva er der godt for menneskebarnet at bære lik visdom, og hva kan der kastes til ilden? Der 

er viktig for menneskebarnet at blive alt høyere kvalitativt hva der tales bevisst på hva der 

så tilvelges og hva der bortvelges. Så er der klokt. Hmrf. 

 Nu ser vi der kommer Message to M: Der begynner at blive mørkt nu. Konu Ekatah. 

 

Spørsmål til de andre deltagerne: Er det noen som har noe her oppe som vil spørre om noe?  

 

Spørsmålsstiller. 

 Ja, i forbindelse med informasjon. I våre dager lagres all informasjon elektronisk. Vil vi 

kunne ha nytte av den informasjonen etter hvert som jorda forandrer seg?  
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Ei ser vi der bliver så. For vi ser; meget informasjoner vi der fortapes under de 

forendringer der er. Igjennom således, er der til at påvirkes hvorledes der opphenter de 

dypere informasjoner der alt finns i menneskebarnets celler. Noget vi der forvares til 

papyrus, dog, ei kan der gjøres pergamentens ruller og skjules i huler av hva der tales 

computers discs. Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Så det har liten hensikt å sitta og lagre alt for mye på disc eller ..  

 

Ei kan der tales så. Hensikter er der forgyllet. Lagre du! Dog, vite at hva den lagrer, er alt 

hva den samler i sitt hjertes bevissthet til at minnes. For så er der alt hva den vil bære til 

evigheten. Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Mens eg har ordet, så vil jeg gjerne spørre om litt videre på det her med energi linjer. Leylines, 

hva er opprinnelsen til Leylines?  

 

Der er hva der tales noget for hva der tales Kosmisk Bevissthet av Moder Jords skapelsens 

tid. Der er all tid beroende for hvorledes der er sirkulasjoner i hva der tales Moder Jords 

magma. Således er der lik den kan og se i elektromagnetiske maskiner på sin jord der 

skaper magnetiske liniers mønster. Der kan tales lik der er en induksjonsspole, og der kan 

tales lik der er genereret energeri der løper i Leylines for at skape forbindelser med hva der 

tales beskyttende energi, lik der er ikring heledelen av jorden. Der er Leylines der er noget 

konsekvens av rotasjoner av Moder Jords magma. Om magmaen opphører at rotere, så 

bliver der og noget lik svakere energier i Leylines.  

 

Er Leylinenene stabile, slik at de befinner seg på samme sted hele tiden? 

 

Om der så er korrekt stabil hva der tales polar energi – magneto – så er der korrekt. Om 

magneto nord faller til magneto syd, så vil der og forendre retninger der er i bevegelser av 

energistrømmer. Således er der lik der er talt, Nordens Lys vil oppstå og sende sine stråler 

til hva der tales sydens konger. Hvorledes der så er, der er efter rotasjonen av Moder Jords 

magma, så vil der tilføres de visdommer der nu genereres i sine riker til at tilføres 

bevisstheter der forflyttes imot syd.  

 

Eg har funnet en plante som eg meiner er knytta til Leylines. Stemmer det?  

 

Så er der korrekt. Den kan søke således noget at avklede planten Moder Jords muld, og så 

kan den flytte den til et annet sted, så vil planten gråte. Så kan den tilføre velsignet vann, og 

planten vil ennu gråte. Dog, om den så henter noget vann der er så programmeret av 

Leylines familiære, genetiske opplysninger, så kan den give til planten, og så vil planen 

vokse. Den vokser på minner og lengsler. Konu Ekatah. (Litt latter)  

 

Jeg har lyst til å fortsette litt på dette med vannets energi. Vannårer som går dypt nede i jorda 

kan gjøre oss syke. Hva er det, rent fysisk som skjer med overføringa av .. 

 

Vannet bærer informasjoner, lik vi har talt. Således er der og for at se; om vannets 

informasjoner ei korresponderer med magneto energier der løper i motsatt retning, så 

bliver der en krig imellom vannets molekyler, og magneto induksjoner. Således er der 

vannet der er den mest levende, for elektromagnetisk kraft kan ei betraktes som en levende 

impuls. Der er noget en konsekvens. Vann er ei en konsekvens. Vann er en levende, 

selvstendig, individuell energi, og spaltet i sine egne fragmenter for at bære bevisstheter, lik 
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der all tid har gjort fra timenes begynnelse. Således vil vannet beseire hva der tales 

magneto energier, og der er konflikten der kan kjennes i legemet. Hmrf. 

 

Det sies, at hvis du drikker vannet i fra den vannåra som du blir syk av, så virker det som 

medisin. Stemmer det?  

 

Så er der korrekt. For vannet er ei noget ubalanser. Der er noget elektromagnetiske pulser 

der er av hva der tales Leylines, der er noget forsykende. 

 

Ja. Kan man bruke planter som vokser på en vannåre som medisin? 

 

Det kan den. Det kan den. Hmrf.  

 

Takk.  

 

Konu Ekatah. 

 

 

Jeg lurer også på da hvordan denne .. for du har nevnt noen ting om at menneskebarn også er 

magnetiske, eller hvis jeg har forstått deg rett, at vi bærer magneto energier. Men denne 

konflikten som da oppstår i oss, hvordan håndterer vi den, - kan du si noen ting om det? 

 

Vi ser den gjør. Alt efter hvorledes nu hvorledes den søker tillærelser av visdommer for at 

heliggjøre vannet den drikker, så er der vel. Alt bliver der så besmittet av molekylære 

strukturer i sitt selv, og så bliver hver og en celle at juble. (PhK småler litt) Der er vel.  

 

Ja, men er det sånn at alle menneskebarn bærer magneto energier også, sånn som jorda gjør? 

 

Så kan der tales. Om den ser, så ville den se i sin aura der og er noget magneto nord og 

magneto syd i hvilket der og vil forendres under tider Moder Jord magma forendres. 

Korrekt.  

 

Hva slags innvirkning har det på informasjonen som går igjennom vannet i oss?  

Vi ser, der er noget i stunder der ei vil påvirkes, dog, der er lik der vil forøkes til galaktiske 

informasjoner. Så vil der gjøre om den vil, eller ei. Dog, den vil i småstunder kunne kjenne 

av at den er opp og ned. (Latter). 

 

Ja, ok.  

 

Der er normalt.  

 

Ja. Takk skal du ha, Iliuka.  

 

For så kan den kjenne alt nu.  

 

Ja, det stemmer det. (Latter)  

 

Konu Ekatah.  

 

Du har jo snakket om fundamentene våre og, da. Jeg regner jo med at det er fundamentene på 

Moder Jord du snakker om da, i forbindelse med..  
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Så er der korrekt.  

Ja, takk skal du ha.  

 

 

Iliuka, kan du si litt meir om dei fysiske symptomane som menneskebarna går igjønnom i 

denne tida, kor dei vil uttrykke seg? 

 

Vi ser, der er alt mer lik der er manifestasjoner av nye symptomer, lik sykdommer, om den 

vil. Like fullt vil der og være alt nærmere til at alt noget skape forløsninger av hva der tales 

gamle symptomer der er påvirket av genetiske mutasjoner, og der er påvirket av hvorledes 

der nu i denne tid under de store transformasjoner bliver noget hva der tales resistent 

bakterium. Således bliver der nogen spredelser av hva der tales viruses. Dog, der er noget 

hva der tales viktigere for menneskebarnet at forstå hvorledes den opphøyer sin egen kraft 

igjennom tro, hvorledes den opphøyer sin egen bevissthet gjennom at heliggjøre sine føder, 

så eter den og drikker den kraft alt mer enn at fornedre sitt selv igjennom føder den kaster i 

sitt selv. Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Du sa en eller annan plass at det spelar ikkje nokon rolle ka folk spiser eller drikker, det er kor 

dei tenker om det dei spiser eller drikker som teller. 

 

Så er der korrekt 

 

Mmm. Takk.  

 

Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Er det riktig at de nye barn med en høgare frekvens er meir intolerante for en del medisinar og 

en del forurensning, metaller og så videre? 

 

Korrekt.  

Er det en sammenheng mellom dette og at det er så stor utbredelse av allergiar i blant barn i 

vår tid? 

 

Ei er det. Hva der så fremtones lik hva der tales allergier, er alt mer hvorledes der må alt 

større styrker til for at uttrykke sine galaktiske bevisstheter. Alle barn har meget at formidle. 

Allergier er slagg.  

 

Ja. Er det slagg av fysisk-kjemisk karakter? 

 

Ei er det. der er tilbakeholdelser av energier - livsstrømmer om den vil. Og således, alt hva 

den så tilbakeholder av livets strømmer, omsettes til slagg. Der er vegringer for livet. Hmrf.  

 

Eg har også lest det at 2/3 av cellene i hjertet vårt er nerveceller, og at hjertets intelligens er i 

stadig utvikling.  

 

Korrekt. 

 

Og at intelligensen er på et nivå med et gjennomsnitt (?), slik at hjertet kan fungera som vår 

femte hjerne. Kan Iliuka kommentere det? 
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Ei ser vi at der bliver så. Der er alt mer hvorledes der er i hjernen der korresponderer med 

hjertet. Hvorledes der fram i tid vil skape noget laangsommere rytmer i hvorledes hjertet 

pulserer. Således er der og for heledelen av legemet at tilpasses laaangsommere rytme. Og 

således bliver der alt hva der i nutiden tales blodtrykksymptomer der skaper noget 

ubalanser, og der er lett for hjertet at skape noget innkorrekte hva der tales pulsasjoner. 

Dog, der er overganger. Der bliver alt lettere i tiden der bliver høyere frekvenser, for så er 

der og lettere for hjertet at noget nedtone sine aktiviteter. Hmrf.  Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Det er jo mykje vatten i det som vi spiser, og den skal vi da tilføre kjærlig energi før vi 

 

Så er der klokt.  
 

inntar det. Vil det da være slik at den informasjonen påvirkar san.. 

 

Der påvirker alt. Der påvirker alt. Korrekt. 

 

Takk, Iliuka. 

 

Konu Ekatah. 

 

 

Altså, midt i all denne her strømmen av elektromagnetisk kommunikasjon fram og tilbake, 

hvordan fungerer det da med kvanteterapien? 

 

Der må forendres noget i programmeringer. Hmrf. 

 

Ja, så sånn som det fungerer i dag, så har det ingen virkning?  

 

Der fungerer for nogle, dog, ei for alle.  

 

Ikke for meg? 

Korrekt. (Latter) 

 

Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. 

 

 

I forbindelse med det du spurte om hjerne, så har eg lest ett eller annet sted atte hjernecella 

eller hjernestruktur, at det er mer av hjernestruktur i mageregionen enn det finns i ryggmargen?  

 

Så er der korrekt.  

 

Virker da mageregionen som en slags hjerne?  

 

Ei kan der tales så. Vi ser hva den tenker. Dog, der kan søkes at se; der er ulike organer i 

legemet der er en responder. Således er der og for tiden noget prepareret for den galaktiske 

tilstand. Hvorledes der nu blev talt, om hjernen kan kjenne sådant hva der tales emosjoner, 

så er der alt hvorledes der er for magen, lik der kan anvendes lik paraboler for lettere at 

mottage de impulser der er av kosmisk natur. Lik den fornemmer noget av ditt uløste 
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hendelser, lik den fornemmer noget av de tidløse energier, så er der lettere at gjøre, at sanse 

gjennom magen, og således bliver der lettere at forstå hva den sanser.  

 

Mmm. Konu Ekatah. 

 

Når det gjeld områdan hvor kornsirklan blir danna, Hmrf så er jo det de samme områdan hvor 

det finns en hel haug med gamle megalittiske konstruksjonar fra tidligare. 

 

Korrekt. 

 

Er de områdan spesielt gunstige, eller er det spesielt ugunstig? 

 

Vi ser, i tiden den vil gå til teater, så går den til teater. Om den søker noget annet, så går 

den et annet sted. Om der så noget ønskes, så er der noget for hva der alt befinnes i 

interessens områder for menneskebarnet av historisk verdi. For at tenke hvorledes og 

hvorfor der søkes til de engelske riker, er for således at der finnes en internasjonal 

kommunikativ kilde der finnes der. Således, om der så manifesteres i de enger, så er der 

noget alle vil forstå. Konu Ekatah. 

 

Men de megalittiske byggverkan, eg har lest ett eller anna sted at de ble bygd akkurat der for.. 

nå husker ikkje eg om det var spesielt gunstig for bevissthets- eller frekvenshevning? 

 

Så kan der tales. Om der tenkes nu for ’Stone Henge’, så er der og noget der bringer fram i 

tiden til at forstå; der var intensjoner for at bringes stener på stener. Således er der for at 

skape induksjoner, lik der samlede galaktiske bevisstheter, lik der mottagedes hva der 

tales ’beams’ av energier der var fra det ytre kosmos, lik der og var til at tilknyttes 

observatorier av de fjerneste himmellegemenes passasjer, der passerer hver tjueåtte tusener 

sekshundreder år. Konu Ekatah. 

 

Mmm. Var anleggelsen på de plassan, var det samme kunnskapen som ble brukt da de gamle 

gudehovan i Norden også ble anlagt?  

 

Nesten. Korrekt. Hmrf. 

 

Har det noen hensikt for oss å prøve å skaffe oss den kunnskapen? 

 

Ei er der så. For vi ser, der er alt bedre at se de symboler der er. Lik vi før har talt; om den 

tilvelger at tenke i trigoner, om den tilvelger at tenke i kvadrater, om den tilvelger at tenke i 

symboler, så er der lik Skapelsens berettelse, hva vi har talt om Medicine Wheel. Alt er der 

så til at heliggjøre i symbolets navn. Alt er der og for at tenke i sifferets betydelse. Så har vi 

talt evigheter tilbake i tid, og således vil vi tale fram i tid. Alt er der i symboler der genererer 

geometriske verdier i ett og i alt, om den tenker i den minste kristalliniske natur, om den 

tenker i den største galaktiske natur. Konu Ekatah. 

 

Mmm. Folk som har vært inni de kornsirklan, de rapporterar at de har fått en 

bevissthetspåvirkning på en eller anna måte. Har det vært spesielt gunstig å dra til sånne 

plassar? 

 

For nogen kan der være så. Korrekt. 

 

Hvorfor ikke for alle? 
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For der er lik om nogle sover, så kan de oppvåknes, - dog, om nogle våkner, så kan de ei 

oppvåknes.  

 

Konu Ekatah. 

 

Konu Ekatah. 

 

 

Kven er det som står bak at dei skjulte cellane i oss søver?  

 

Vi ser, der er ei nogen. Der er noget av naturens vandring. Der er noget av den kosmiske 

hva der tales utviklingens hendelse der er så, - konsekvens av sådant. Konu Ekatah. 

 

Kan Iliuka seie noko om hensikta til dei cellane når dei skal bli oppvåkna no? 

 

Ei er der klokt at gjøre så nu. Om den skulle vite, så var der meget av dine celler der har 

oppvåknet siden din tidenes fødsel. Om den tenker så, så er der meget der er utviklet i ditt 

selv i hva der tales bevissthetens forhøyninger. Dog, ei er der i behov av at analyseres.  

 

Så eg veit det? 

 

Korrekt.  

 

Iliuka, du seier ofte at .. Når du snakkar med folk, så seier du ofte ’Kvile dine tankar’. 

 

Korrekt.  

 

Handlar det om korvidt vi er i stand til å tåle å høyre det som skal skje, eller handlar det om 

at… 

 

Vi ser, der finnes visdommer der ei kan forstås. Der finnes så meget av galaktiske 

informasjoner der vil tilstrømmes Moder Jord, således bliver der senere lettere at forstå. 

For der er meget hva der tales lik en ’puzzle’. Hvorledes der ennu er megen, megen små 

biter der ennu ei er tilføret menneskebarnets visdom at forstå, - så er der lik i tålmodets 

navn den vil forstå. Konu Ekatah. 

 

Så det er ikkje nåko spesielt flokken her kan få vite meir om det i kveld? 

 

Ei nu. Ei nu.  

 

Ok. Takk, Iliuka. 

 

Den kan tigge og den kan be. (Sterk latter) 

 

 

Eg vil litt tilbake til den informasjonen som vi no blir overstrømma med, om hendelsar som 

skal komme i nær framtid. Eg tenker spesielt på antydningen at det vil berøre i spesifikt grad 

det amerikanske kontinentet, og i mindre grad europeiske kontinentet. Det er også nevnt dato, 

som 7. oktober no. Kan du si noe om det? 
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Alt er der så lik den skal se lik en global hendelse. For alt hva der påvirker én kontinent, 

påvirker og det neste. For således er der lik der vokser til bekymmer, for således er der og 

lik den taler sine undringer. For således er der og lik den vil se; alt hva der manifesteres til 

åpenbarelser nu, er global fenomen. Alt hva der bliver til nogen turbulenser i Moder Jords 

ytrelser, om der tenkes hva der tales lik jordbevninger, så er der og for hva der noget er 

begrenset i ditt rike at kjennes. Dog, der finnes velsignede riker, og der finnes noget 

velsignede steder menneskebarnet vil søke til. Således er der lik der er for de store riker der 

skal belæres. Således er der lik der tales de amerikaniske stater er en stor del, og har en stor 

rolle i den store galaktiske teater. Dog, nu er rollen snart ferdig. Således er der tider for 

forbyttelser av ledelser, og hvorledes der bliver nye aktører, for der må være en ’happy 

ending’. (Sterk latter) Konu Ekatah. Hmrf. Hmrf. hmrf. 

 

Ja. Kan du si noe meir konkret om geologiske forandringa på det amerikanske kontinentet i 

nærmeste åra? 

 

Gjennom hvorledes den ser, - der finnes to ulike hendelser. Der er lik vi taler hva der er av 

jordens bevninger, - hvorledes den tenker for de vestre kyster, hvorledes der bliver til 

forendringer i hva der tales LA platå. Om den søker og noget for at se, noget for hva der 

tales Usidit (Utah?), så er der noget for hva der er tilhørende hva der er vulcano energier 

der springer, noget for hva der forvandles noget av luften til asker.  Og der bliver så lik der 

var før. Intet er der nytt. Der er noget lik der hender om og om igjen.  

 

Ja. Takker.  

 

Dog, der kommer lite mer aske nu. Hmrf.  Og så er der ’Message to M’, og da blir der 

mørkt. (Latter) Konu Ekatah. 

 

 

i forhold til’n H nevnte den 7. oktober, også du veit jo at vi er litt opphengt i de her datoan, da, 

vi jordiske vesenan her sånn. Men den 14. da, Iliuka, - har du noe å si rundt den? 

 

Vi ser der alt er talt hvorledes der nu kommer den ene datum efter den annen. Hvorledes 

der bliver alt den store avslutning for den teatralske fremførelse, lik der kan tales noget 

postludium. Og således bliver der til gleder for at se; alt er der for at skape en ’happy 

ending’ og applaus. (latter) Så er der noget for at se og, at der finnes manifestasjoner for 

nogle øyner at se de ’space crafts’ der åpenbares, og der finnes nogle øyner der vil se de 

geometriske forendringer fra magnetostruktur, og der finnes nogle øyner og ører og sanser 

og pineal der vil fornemme de store Kosmiske Bevisstheters inntredelser gjennom den store 

gigantiske portal som nu er åpnet. Konu Ekatah. 

 

 

(O spør flokken om det er noen andre som har noe å komme med?) 

 

Det er jo mange av oss som sitt her som har planlagt å reise en tur til Irland snart. Vil det skje 

noe i den nærmeste framtid som kan forstyrre de planan?  

 

Ei ser vi der bliver så. Vi ser like fullt at de irlendske øer bliver noget oppløftet og forflyttet 

til Luna. Således bliver der …..  (Sterk latter fjerner ordene Iliuka er i gang med å uttale) at 

se. Gledes for alle forendringer der er, for der kommer en liten kakebit av Luna at lande 

der hvor irlendske øer er nu. Hvile dine tanker! (Latter) Alt er der vel.  
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Iliuka, er det slik å forstå, at som du sa, de store portalene er åpnet til nye dimensjoner. Er det 

slik å forstå, at en overgang til disse portalene vil være tilgjengelige allerede for neste år? 

 

Så er der alt tilgjengelig nu.  

 

Ja. Hmrf. Hmrf. Takk.  

 

For der var således for den store teater, den galaktiske og den jordiske teater, at der var 

noget at beregne, der var nogen innkorrekt kalkulasjon for hvorledes der beregnede 

billettenes innkomster der blev noget gjort i hva der tales US dollars. Der skulle ei gjøres så. 

(STERK latter) Hmrf. 

Ok.   

 

(Neste spørsmålsstiller) 

Det er blitt spurt veldig mye her om det som jeg hadde. Men de tre mørke døgnene som du 

har snakka om før, det har jeg forbundet med at det hadde noe sammenheng med polskiftet, 

men har det med rundt de hendelsane som skal skje no?  

 

Så er der og. Undres ei så meget derved. Der er ulike hendelser av ulike steder på sin jord. 

Således den ene konsekvens påvirker den neste konsekvens. Således er der for hendelser 

der bliver lik kjedenes reaksjoner. Således er der og noget der skapes noget formørkende 

atmosfærer (Utskrivers kommentarer: Asken fra vulkanutbrudd svever i atmosfæren), dog, 

intet skal den bekymres for, for vi ser meget menneskebarn har lukkede øyner. Konu 

Ekatah. 

 

Arameisk.. 

 

Message to M: da bliver der mørkt. (Latter)Konu Ekatah. 

 

Arameisk, er det Universets språk? 

 

Der tilhører. Om der tenkes så, så er der Pleiadisk språk.  

 

Å, ja, jeg tenkte det, skjønner du. Takk.  

 

Konu Ekatah. 

 

Ja, eg lurer på den Grønlandsisen som forskeran sier er i ferd med å forsvinn. Vil’n gjør det?  

 

Så vil den.  

 

Ganske fort? 

 

Så kan der tales. Dog, søke at se hvorledes der nu er noget i tiden der vil vokse ny is. Der vil 

være ulike soner hvor der før ei var nogen is. Der vil der vokse is.  

 

Ja. Havnivået i Norge, vil det forandre seg? Du har sagt både at det ville stig og at det vil 

forhold seg nokså stabilt.  
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Så er der korrekt. Lik der finnes høye floder, lik der finnes lave bestanddeler av sådant 

vann. Der er noget lik der i prisippielt bliver ulikt noget av hva der er nu. Hmrf. Hmrf.  

 

Kan du si koss havnivået i Kristiansund i 2020 for eksempel?  

 

Vi ser, der er lik der er steget ikring firtitre (43) centimeter. (Latter) 

 

Førtitre centimeter. Jaja. Takk. 

 

Konu Ekatah. Hmrf.  

 

 

Jeg undrer på dette med ..som ble borte akkurat nå. (Litt latter) Tok du det bort, Iliuka?  

 

Vi ser der ei er i behov. For hvorledes den nu skal søke at se, så er der at samle sin kraft om 

hvorledes der er i tiden, så er der vel.  

 

Akkurat. Nei, men jeg tenkte på det med Pleiadene. For det du har sagt noen ting om Sirius, 

ikke sant, og er vi alle av Pleiadene i sirkelen her? 

 

Ei er det.  

 

Nei. Så vi er flere fra Sirius også?  

 

Ei er det.  

 

Ok! Kan du forklare det nærmere, da?  

 

Ei vil den.  

 

Nei. Takk. (Litt forsiktig latter) Hmrf. 

 

 

Det var snakk her om utbredelse av allergi. Jeg har hørt at astma og allergi delvis er knytta 

sammen med påvirkning av elektromagnetiske felt. Stemmer det? 

 

Der påvirker. Der kan framkalles ulike symptomer av sådant. Til eksempel i hva der tales 

forstyrrede magnetiske element. Korrekt.  

 

Takk. 

 

Jag har ett litet spörsmål om fröbanken som är samlat på Svalbard. Vad kommer at henda med 

den? 

 

Vi ser der består.  

 

Så gott. Finns det flere fröbanker på jorden? 

 

Meget korrekt.  

 

Kan du beretta var? 
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Så kunne det gjøres, dog, ei ser den vil vandre så langt for et frø. (Latter) Den skal søke at 

se; alt er der til velsignelser, for i megen tider er der beskrevet til menneskebarn lik i megen 

tider er der tilsendt informasjoner til menneskebarn. Der er lik kastet såkorn til 

menneskebarn lik idéer om at skape ulike hva der tales lager og forvaringer for ulike 

hendelser og energier der er i behov av for eftertiden. Således bliver der vel. Konu Ekatah. 

 

Tack för det. 

 

 

Jeg lurer på, Iliuka, - du har snakket om forurensning, - at vi skal samle regnvann. Kan vi 

også ta bort den forurensingen ved å gi det kjærlighet og å helliggjøre det vannet? 

 

Så kan den. Dog, om der tenkes nu av hva der tales eksterne bakterium, så er der viktig at 

den søker noget til eksempel kullets filtrasjoner. Derigjennom er der alt lettere at skape 

programmeringer av renet vann, enn at tale til myrer. (Sterk latter) 

 

 

Neste spørsmålstiller. 

Ja, jeg hadde jo noe spørsmål om noe annet, men du svarte jo på det. Kan vi bruke torvmoser i 

myr til å rense vann? 

 

Så kan den. Dog, der er viktig at den ser filtrasjonens behov for at vitalisere vannet på ny. 

Konu Ekatah. Hmrf.  

 

(Neste spørsmålsstiller) 

Eg lurar på, når de her jordskjelva og vulkanske .. ja, jordflatene begynner å røra på seg, - de 

atomreaktorane som de har til å produsere straum med, kordan vil de oppføre seg? 

Skal der nu tales atomfysisk?  

 

Ja, eg tenkte på nedfall og.. 

 

Vi ser, der bliver noget forurenelser, dog, en skal vite at der og kan blive til avlukkelser for 

sådant. Om der så tenkes, så vil der være vern der skaper nogen forvaring av sådant. 

Bekymres ei derved! 

 

Mmm. Takk.   

 

Det er ho Heidi som pratar. 

Ja, det går på urinformasjon om måter å leve på for oss mennesker når det går på føder, drikk 

og rensing og sånn, - he Iliuka noko råd til oss om kaleis litteratur eller sånn, vi kan søke til 

for å få meir informasjon om..? 

 

Søke nu at se, der er noget invers prinsipp den skal søke til. Der er lik den skal mottage og 

takke for hva der ledes inn til livet. Ei skal den søke så meget selv. For der er sådanne 

mengder av informasjoner nu, at ei kan den svelge alt, og ei kan den lese alt. Således er der 

viktig at den hviler i; hva den har behov for, er noget der ledes til den. Konu Ekatah. 

 

Så det er grunn til at alle bøker som hopper opp i fanget mitt handlar om gamle tider no? 

 

Så er der korrekt.  
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(H ler) Ja, takk.  

 

Vi elsker hoppende bøker. (Sterk latter) 

 

(O henvendt til flokken: Ok. Er det andre som har nogot på tampen her, som vi burde ha tatt 

med oss?) 

 

Neste spørsmålstiller.  

Eg er nysgjerrig på den flodbølga som vil ramme kysten av Midt-Norge. Er det noen nye 

momenta som er dukka opp der? 

 

Der er noget lik 1,7 centimeter lavere vann enn tidligere beregnet. (Sterk latter) 

 

Ja.  

 

Hvile dine tanker! Der bliver så lik der bliver til renelser. Dog, ei skal den søke at se. Der 

bliver og bydet noget lik der tales taler til ditt eget selv, og den vil ledes der hvor der er i 

behov. Således skal den ei frykte. Hmrf. ….. Der er alt mer vann der skal falle fra 

himmelen. Konu Ekatah. Hmrf. 

 

Takk. 

 

 

Eg klarer ikkje å dy meg. Eg veit at eg skal ikkje ha personlege spørsmål her, men er det Inita? 

 

Det er så, korrekt.  

 

Ja. Takk skal du ha.  

 

Og det vet den. 

 

Ja. Og så lurte eg på, skulle vi få noken informasjon i kveld frå andre kilder, gjønnom dei?  

 

Ei der bliver så.  

 

Vil denne flokken fortsatt bli informert og ført videre av Iliuka?  

 

Så er det.  

 

Takk. 

 

Der er og viktig at se hvorledes den selv forvalter sine informasjoner. Hvorledes der og 

bringes til nye eftertanker. Hvorledes der og kunne søkes at kjennes forpliktelser til at 

sprede sine egne visdommer til sine nester. Om alle i flokken søkte at sprede sine 

visdommer efter hva der så oppdukker, så bliver der og visdom der er til gavn for flokken at 

oppløftes. Konu Ekatah. 

 

Mmm. Takk, Iliuka. 
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Iliukas tale: 

Og nu er der timer for at hvile. Klok er den der ser hva der bringes fram i Lyset. Klok er 

den der har ører at høre med. For hva øret hørede før, var ei sant. Hva øyet så, var ei sant. 

Alt er der voksende i kraft for at nu våge at se, og at forstå hva den ser. Nu er der og i kraft 

for at våge at lytte, lytte forbi, og at bære fram sin tro på hva den hører. Der og er noget for 

at se, at symboler og toner kan forenes lik vi før har talt. Alt er der og i kolørenes pryd. Om 

den kunne se hva der er av kolører, og hva der er av sådan strålninger av kolører, så ville 

der lettere være at se og Moder Jords aura, og hva der tales sirkler på marken. Så er der og 

en helig stund. Alt hva den taler til vannets struktur, så kan den tale og til andre vætsker. 

Dog, ei er der i behov til programmeringer av hva der tales heliget vin. Der kan søkes så at 

nyte hva der er at nytes, foruten at der bliver nu heliggjørelser av alt vann der finnes. 

Således skal den ei løpe ikring om der faller regn fra himmelen for at heliggjøre alle dråper. 

(Sterk latter) Ei skal den nu springe til havet og heliggjøre alt vannet der. Den skal søke lik 

primært at heliggjøre hva den selv drikker. Så skal den byde kjærlighetens tanker til sine 

nester, og så skal den nu se, at der og finnes en stor og der finnes en stor ubrutt kjærlighet i 

galaksen der kommer til jorden. Således er der for menneskebarnet nu at forstå, at de er ei 

fanget på sin klode. Dog, der finnes noget lik besøkelser ifra den store og den sanne kilde 

der vil forene folket og alt hva der lever på sin jord. Således kreves der opprenelser, og der 

kreves hva der tales galaktiske struktureringer, og der kreves noget molekylære 

struktureringer for at alt skal blive til gode harmonier og bestå. Således er nu Moder Jord 

oppløftet. Og således er der at se alt hva der bringes til forhøyelser av menneskebarnet 

individuelle frevenser. Godt er der så at hvile på alt at se hva der skjer. Godt er der at hvile 

til at forstå hva der finnes bakenfor hvem der skaper teatret. Og der er godt at vite at nu er 

der snart over. Og nu kan den vente til der bliver nye teater der er alt bedre at forstå. 

Således er der og lik den vil se de galaktiske imperier vokse. Så er der og lik Moder Jord, og 

spesifikt menneskebarn lik en rase, er en stor og viktig del av Den Store Intergalaktiske 

Enhet, - alt mer viktig enn hva den tror. Alt er der og at se, at de nye visdommer der tilføres, 

er noget den vil virke noget forvirrende i tider, - dog, like fullt vil der kristalliseres til at 

forstås. Og der er ei noget analytisk der skal forstås i ett nu. Der er lik voksende energier 

der vil gro til forståelse, så vil den gledes i eftertid.  

 

Jage ei efter galaksen, dog, se galaksen komme til er.  

Jage ei efter Lyset, dog, være Lyset selv.  

Jage ei efter visdommer, dog favne om den visdom der vokser ut av eders sjeler.  

Således vil den kjenne at tiden er, og den er selv i tiden. Så være i tiden! 

 

Vi takker for pelsvesenets tålmod. Vi takker for ilden, og alt hva der bestråler. Heliget være 

dette kammer! Vi takker for menneskebarn. Vi takker for sådanne undringer der vokser. 

Således er der nu, lik den skaper en kraft for at forplikte sitt selv til at bevare de visdommer 

der er.  Den forplikter sitt selv til at skape kommunikasjoner til sine nester i denne flokk.  

Lik den så var samlet under de store gamle himler, så er den samlet på ny, og så vil den 

samles på ny. Forene eders tanker; den ene for urt, den annen for legemet, den tredje for 

føder, den fjerde for Lyset, den femte for alt hva der er. Således vil den og se alt hva der 

vokser i tiden der kommer. Alt er der efter hva Den Store Galaktiske Ånd lever. Bære fred! 

Konu Ekatah. 

 

Flokken svarer: Konu Ekatah. 


